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Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

 

 

Testületi ülés ideje: 2025. április 24. 

Testületi ülés helye: Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal Kaposvár, Kossuth 

tér 1. I. emelet Díszterem 

 

 

Pult Név Voks Frakció 

14 Szita Károly polgármester 1 - 

30 Borhi Zsombor alpolgármester 1 - 

2 Bedő Kornél tanácsnok 1 - 

4 Bartalos Diána tanácsnok 1 - 

7 Kárpáti Tímea alpolgármester 1 - 

6 Herczeg Attila képviselő 1 - 

28 Dér Tamás tanácsnok 0 - 

15 Vörös Péter tanácsnok 1 - 

8 Nagy Attila képviselő 1 - 

3 Perlaki József képviselő 1 - 

9 dr. Pintér Rómeó alpolgármester 1 - 

31 dr. Szép Tamás tanácsnok 1 - 

10 Erdélyi Ákos tanácsnok 1 - 

17 Battyányi Norbert tanácsnok 1 - 

13 Pintér Attila képviselő 1 - 

16 Dr. Nadrai Norbert József képviselő 1 - 

11 Horváth Ákos Ervin képviselő 0 - 

18 Kukuly Sándor Mihály képviselő 1 - 

 

Az ülésen megjelent képviselők és a meghívottak nevét a jegyzőkönyv 1. számú mellékleteként 

csatolt jelenléti ív tartalmazza. 

A meghívó a jegyzőkönyv 2. számú mellékleteként csatolva. 
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-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy 16 képviselő 

volt jelen az ülésen, így a testületi ülés határozatképes. Megdöbbent, mikor megtudta, hogy 

Ferenc pápa elhunyt. Nagy veszteség az egész világnak.  

Egy perces néma felállással emlékeztek az elhunyt pápára. 

Az elmúlt időszak történéseiről osztott meg pár gondolatot. Megjött a tavasz, ami a 

nagytakarítások időszaka. A városban is több seprőgép takarította a várost a parkolókban is a 

szegélyek mellett. Elkezdődtek a virág- és faültetések is. Száz fát ültettek el, elkezdték a tavaszi 

faápolási munkálatokat is. Elindul a Versenyképes Járások Program. Navracsics Tibor 

miniszter úrral többször egyeztetett. Az első év kísérleti tapasztalatát is figyelembe véve jó 

esély van arra, hogy sikeres legyen a program. A járások, nagyvárosok, városok körüli területek 

együttes fejlődését segíti elő. Ennek is vannak nehézségei, és a járások is különböző 

településszámmal rendelkeznek. A kaposvári járás az ország második legnépesebb járása, az 

első a zalaegerszegi. Van olyan járás, ahova csak egy település tartozik, ez Debrecen. Általában 

15-20 településszámmal rendelkeznek a magyarországi járások. Ez nagymértékben 

meghatározza, hogy mibe tudja segíteni a települések működését. Kaposvárt százhúszezer 

ember „használja”. A gyerekek ide járnak, a szülők itt dolgoznak. Népességarányosan több, 

mint kettőszázötvenmillió forint járna Kaposvárnak az ötszázmillió forintos keretből. 197 

millió forintra nyújtották be a pályázatot, ebben állapodott meg a környező települések 

polgármestereivel. Három forrásra pályáztak teljes konszenzusban. Nagyon sok kisgyermek ide 

jár óvodába a környező településekről. Ezt az állami normatívából és azon felüli önkormányzati 

forrásból finanszírozza a város. A nem kaposvári gyerekeknek jutó rész 77 millió forint, és a 

Városkörnyéki Alapból biztosítják. A közétkeztetéshez való hozzájárulást is ebből 

finanszírozzák. 167 millió forintba kerül a Kaposvár-Kaposújlak közötti kerékpárút 

megépítése. Nem állt rendelkezésre a teljes összeg a Városkörnyéki Alapból, ezért 67 millió 

forintot igényelnek ebből az alapból, a fennmaradó összeget máshonnét sikerült igényelni. Két 

héten belül megszületnek a döntések. Találkoztak a társasházi közös képviselőkkel a 

klímaberendezések használata ügyében. Nem mindegy hogyan, és milyen helyre kerülnek ki 

ezek a gépek. Egyetértettek abban, hogy közösen alakítanak ki egy városképi szabályzatot. 

Számos olyan kérdés van, amelyre megoldást kell találni. Óriási megtiszteltetés érte Kaposvárt 

azzal, hogy a lengyel-magyar barátság napját megrendezhették. Három évvel ezelőtt felmerült 

a város neve, de a covid és a háború miatt elmaradt. Kaposváron működik Lengyel Nemzetiségi 

Önkormányzat, legalább negyven éve lengyel-magyar baráti kör is. Ennek is betudható, hogy 

felkérték a megszervezésre. Személyesen tette tiszteletét a lengyel és a magyar köztársasági 

elnök. Öröm volt velük tölteni az időt, és hogy mit gondolnak a városról. Az ezeréves barátság 

nem változott a lengyel néppel, ennek szellemében zajlott a bő egy nap eseménysorozata. 

Kaposváron járt a magyar katolikus egyház feje Erdő Péter is. Húsvét előtti szentmisén 

találkozott vele és átadta a város ajándékát. Bölcsessége mindig iránymutatás lesz valamennyi 

magyar polgár számára. A napokban megkezdődhet a kínai gyár próbaüzeme csakúgy, mint a 

Szabó Fogaskerék Kft-nél is a használatbavételi engedély kiadása után a gépek telepítése. A 

török üveggyár is folytatja monumentális építkezését. Késő ősszel szeretnék begyújtani az első 

kemencét. Az E-on is kiépítette a hálózatot, így az üveggyárnak is megvan az árama. Végigért 

az egyetemlátogatás sorozaton, ahol a rektorokkal megállapodást kötött a város jövőjét illetően. 

A legutóbbi találkozása volt a MATE rektora, mert ők a legmeghatározóbbak a város jövőjét 

illetően. Az élelmiszergazdasághoz szükséges mérnökképzések alapját ők adják. Bevonta 

rektor urat a Kaposvár város, mint fenntartható mintaváros projektbe. A győri egyetem 

rektorával is találkozott, a fenntartható tömegközlekedés témájában kötöttek megállapodást. Az 

óbudai egyetem rektorával a Science park létét erősítették meg. A tervek talán május végére 
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elkészülnek, és be tudják nyújtani engedélyeztetésre. Azt követően a feltételes közbeszerzés is 

megindulhat a kivitelezésre. A műszaki egyetem rektorával is egyeztetett, a csapadékvizet 

visszanyerő városi vízgazdálkodási program kutatásfejlesztés kidolgozásában állapodtak meg. 

Hunyadkürti Györgyről nevezték el a Színház Kamaraszínpadát. A Munkácsy Gimnáziumba 

spanyol cserediákok jöttek Kaposvárra. Találkozott velük, nagyon nagy élmény volt. Kérte, 

hogy szurkoljanak a hétvégén a röplabdásoknak, hogy nyerjenek.  

 

Kérte,  hogy a meghívóban jelzett napirendi pontokon túl vegyék fel a napirendre  

- a Kaposvári Turisztikai Marketing Nonprofit Kft. részére nyújtandó tagi 

kölcsönről, 

- az alapítványi támogatásokról szóló előterjesztéseket, valamint  

- az Interpelláció napirendet. 

 

Átadta a szót dr. Nadrai Norbert József képviselőnek ügyrendi javaslatának elmondására.  

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Ügyrendi említette Polgármester úr, hogy Hunyadkürti 

Györgyről nevezték el Kamaraszínházat, de Lukács Andor is elhunyt, és nem emlékeztek meg 

róla. Illő lenne. A kitüntetési előterjesztést javasolta, hogy vegyék le napirendről. Több 

módosító indítványt tett, véleménye szerint át kellene dolgozni ezt a rendeletet. Javasolta még, 

hogy külön szavazzanak a felveendő előterjesztésekről. 

 

Szita Károly polgármester a művész úrról meg fognak emlékezni. Kérte a Jegyzőt, hogy a 

családnak is készítsék elő a megemlékezést. A kitüntetéses előterjesztés napirendjéről, valamint 

a felveendő előterjesztésekről külön fog szavaztatni az interpellációk és az alapítványi 

támogatásokon kívül.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 75   Száma: 25.04.24/0/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 08:21  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű 

 

Tárgy: a testület a kitüntetésekről szóló előterjesztés napirendről levételéről az alábbiak szerint 

szavazott:  

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 3 18.75 16.67 

Nem 12 75.00 66.66 

Tartózkodik 1 6.25 5.56 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 76   Száma: 25.04.24/0/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 08:21  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület a Kaposvári Turisztikai Marketing Kft. tagi kölcsönéről szóló előterjesztés 

napirendre vételéről az alábbiak szerint szavazott:  

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 93.75 83.33 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 77   Száma: 25.04.24/0/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 08:22  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület az első és második napirend együttes tárgyalásáról az alábbiak szerint 

szavazott: 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 78   Száma: 25.04.24/0/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 08:22  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület a napirendekről az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

27/2025. (IV. 24.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a meghívóban jelzetteken túl 

felvette napirendjére:  

 

- a Kaposvári Turisztikai Marketing Nonprofit Kft. részére nyújtandó tagi kölcsönről, 

- az Alapítványi támogatásról szóló előterjesztéseket, valamint  

- az Interpelláció napirendet. 

 

NAPIREND: 
 

1. Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi 

költségvetésének végrehajtásáról és a maradvány elszámolásáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
 

2. Előterjesztés az önkormányzat 2025. évi költségvetésének módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
 

3. Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó gyermekvédelmi és szociális 

ellátásokról szóló 13/2000. (III. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

4. Előterjesztés a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 

vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (továbbiakban: 

Ltv.) végrehajtásáról szóló 49/1993. (XII.15.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
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5. Előterjesztés a pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról szóló 

6/2015.  (II. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
 

6. Előterjesztés a kitüntetések és díjak alapításáról és adományozásáról szóló 

23/1991. (X. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

7. Előterjesztés Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről 

Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 
 

8. Előterjesztés önkormányzati vagyont érintő jogügyletekről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

9. Előterjesztés a Kaposvári Sportiskola Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

alapításáról 

Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

10. Előterjesztés a 147/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

11. Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata TOP Plusz 

Városfejlesztési Programtervének (TVP) módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Komor Zoltán igazgató 
 

12. Előterjesztés a Rippl-Rónai Vármegyei Hatókörű Városi Múzeum alapító 

okiratának módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Mágó Armand irodavezető 
 

13. Tájékoztató az önkormányzat és intézményei által 2024. évben benyújtott 

pályázatokról és azok eredményéről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Komor Zoltán igazgató 

 

14. Előterjesztés a Kaposvári Tankerületi Központ által fenntartott intézmények 

átszervezésének véleményezéséről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

15. Előterjesztés az önkormányzati fenntartásban működő óvodai hálózat 

átszervezéséről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
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16. Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

17. Előterjesztés a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola magasabb vezetői 

beosztásának ellátására vonatkozó pályázati kiírásáról  

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

18. Tájékoztató a 2024. évi közbeszerzésekről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Komor Zoltán igazgató 

19. Tájékoztató a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a településrészi 

önkormányzatok átruházott hatáskörben hozott döntéseiről (2025. I. negyedév) 

Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

20. Tájékoztató a 2025. évi költségvetés I.-II. havi teljesítéséről és az önkormányzati 

hátralékok alakulásáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

     21. Előterjesztés a Kaposvári Turisztikai Marketing Nonprofit Kft. részére nyújtandó 

tagi kölcsönről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

     22. Alapítványi támogatásokról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

     23. Interpellációk 

 

Zárt ülésen: 
 

     24. Előterjesztés önkormányzati bérlakásra egyedi közgyűlési döntéssel történő 

kijelölés iránti kérelem ügyében 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 

 

-----1.) Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi 

költségvetésének végrehajtásáról és a maradvány elszámolásáról----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester tavaly is azt remélték, hogy vége lesz az öldöklésnek, ami a 

szomszédban zajlik. Akkor, amikor nekiálltak a 2025. évi költségvetés előkészítésének 

optimistán fogalmaztak, hogy talán már csak ez lesz az év vagy félév, hogy háború lesz. Úgy 

tűnik, hogy egyelőre nem lesz békekötés. Ennek következményei kihatnak a kaposváriakra is. 

Ez óvatosságra int, nincs még vége a bajnak. Az energia ára sajnos nem lesz olcsóbb. A 
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körülmények kényszerítik arra, hogy óvatos gazdálkodást folytassanak, de a várospolitikai 

célokat végrehajtják. A 2030-ig szóló várospolitikai célokat meghatározták és ezek alapján kell 

dolgozni. A gazdaság 2023-ban 15,2%-kal nőtt, 2024-ban 7,4%-kal, 2025-ban is növekedésre 

számít. A cél az, hogy ez a gazdasági növekedés lehetővé tegye, hogy folyamatos legyen. 

Nagymértékben meghatározza a jövőt. Ebben kiemelt szerepe van az újraiparosítási 

programnak, ami a gépiparra és az élelmiszeriparra épül. Örömmel mondta, hogy az új 

gyárakon kívül a kaposvári üzemek is terveznek fejlesztéseket. A Fino bővíteni szeretné a 

kapacitását. A Kométánál a cölöpalapozásnak vége, és elkezdik a föld feletti munkákat. 

Folytatják az ipari parkok építését. A 2025. évi költségvetés gazdaságfejlesztési részében a 

2024-ban jóváhagyott, de 2025-re áthúzódó célokat találják meg. Örömmel számolt be arról, 

hogy munkahelyek már vannak, de a tavalyi és az idei évben is bővülnek a családpolitikai 

kedvezmények is. 2 millió forint helyett 4 millió forintot kapnak azok, akik otthont szeretnének 

teremteni. Magyarországon a családtámogatási rendszer a világon egyedülálló. A Kormány 

annyiféle támogatást ad, amihez csak kiegészítést lehet adni a fiataloknak. A fiataloknak 

Fecskeház férőhelyeket bővítettek. Tavaly hat készült el, idén még négyet szeretnének. A 

lakásépítéshez jelölnek ki területeket. Tavaly átadták az Irányi D. u-i bölcsődét. Tavaly az 

Ezüsthárs lakópark játszóterét alakították ki, idén több más játszótér készül el. A kaposvári 

diákok továbbra is egy buszjegy áráért buszozhatnak. Nagyon fontos kezdeményezés volt ez, 

ami 2025-ben is így lesz. Az egészség tekintetében a mozgás és a megelőzés, a szűrővizsgálatok 

azok, amiket legalább ugyanolyan hatékonysággal végzik ebben az évben is, mint az előző 

évben. A megújuló energiák tekintetében is megtesznek mindent. Tájékoztatta a jelenlevőket 

arról, hogy megjelent a Közbeszerzési Értesítőben a pályázat a közvilágítási rendszer 

rekonstrukciójára. 30 tisztázó kérdést tesznek fel, óriási lesz az érdeklődés. Egyelőre 

optimisták. Az okosrendszerre írták ki a pályázatot. Új buszok érkeznek Kaposvárra. 42 

elektromos buszt kívánnak vásárolni, köztük kettő önvezető lesz. Amikor a gázolajos buszokat 

lecserélték a gázos buszokra, akkor elmondta, hogy amikor már a szervizelési költségük magas 

lesz, akkor cserélik le elektromos buszokra őket. Ez most érkezett el, nyolc évesek ezek a gázos 

buszok. Amikor az elektromos buszok is elérik a cserélendő életkort, akkor váltani fognak egy 

másikra. 6,5 milliárd forintot nyertek el, erre írtak ki közbeszerzést. Ez tartalmaz új 

buszmegállókat, intelligens megállókat, e-jegy rendszert. Vesznek 15 szóló és csuklós buszt, és 

kettő kisebbet is. Már kihirdették a közbeszerzés eredményét, elküldték a közbeszerzési 

hatóságnak. Két pályázó volt, egy német és egy kínai. A kínai nyert az árversenyben, a hatóság 

megmondja, hogy érvényes-e a pályázat. Megkapta Lázár miniszter úrtól az értesítést, hogy a 

brüsszeli huszonvalahány buszra is kiírhatják a feltételes közbeszerzést, hogy jövő évre teljes 

lehessen a buszflotta. Napelemparkot is szeretnének még építeni, hogy tárolni is tudják az 

energiát a buszoknak. 41 milliárd forint a 2025-ben a költségvetési főösszeg, ez áll 

rendelkezésre ebben az évben. Ezen belül 5,4 milliárd forint a beruházások összege. Ezek a 

keretek, amelyek meghatározzák a 2024-es maradványt, és 2025. évi költségvetést is. 

Igyekezett olyan információkat is megosztani, amelyet nem írtak le az előterjesztés szöveges 

részében.  

 

-----Kérdések----- 

 

Pintér Attila képviselő kérdése volt, hogy a Finommechanikai Vállalat területén a Dombóvári 

úton a Fejlesztési Központ lakóterületet kíván kialakítani. Lehet-e tudni, hogy milyen projektről 

van szó, mekkora a forrásigénye, igényel-e költségvetési forrást ez a fejlesztés és milyen jellegű 

lakóépületekről lesz szó? Munkásszállásról, szakemberlakásokról, magánszemélyek számára 

elérhető lakásokról, kereskedelmi központ? A Deseda kempinggel kapcsolatban kérdezte, hogy 

az építés, fejlesztés hol tart, mikorra várható a kemping átadása? Ha mégis sikeres lenne az 

Elena programot illetően, akkor a forrását a közvilágítás korszerűsítésébe be lehet-e a vonni, 
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vagy lemond róla? A fenntartható mintaváros programmal kapcsolatban kérdezte, hogy ez egy 

létező program, vagy az eddigi megkezdett fenntarthatósághoz kapcsolódó fejlesztésről van 

szó, esetleg újabb fejlesztések bevonásával? A közeljövőben készül egy írásos dokumentum, 

ami a program elemeit fogja össze? Az átruházott hatáskörben hozott döntésekben szerepelt a 

vetési varjúfészkek eltávolítása a belváros területén. Megtörtént-e ezeknek a fészkeknek az 

eltávolítása vagy újabb költségvetési forrást fog igényelni, mert ez jelen pillanatban is 

probléma? 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő miért nem szerepelteti a Kaposfüred és Kaposvár közötti 

kerékpárutat semelyik költségvetésben sem? Miért nem szerepel az első üteme a választási 

kampányban megígért ezer új parkolóhely a lakótelepeken? Miért nem szerepel az első üteme 

a választási kampányban megígért ifjúsági központnak egyik költségvetésben sem? Miért nem 

szerepel a Villamossági Gyártól az Egyetemet érintő Toponárig tartó kerékpárút, amikor azt 

ígérte, hogy 2024-ben folytatódik? A kiviteli tervek már megvannak. Mennyibe kerül ez a két 

kerékpárút szakasz, ami hiányzik? Államosított vízműveknél elmaradt az állam döntése miatt a 

60 milliárdos cégfejlesztés és közműhálózat javítás, fejlesztés? Mi valósult meg 2024-ben, hol 

valósultak meg ezek? Az átruházott hatáskörben hozott döntések kapcsán mi a tartalma és 

indoka: Polgárok Háza szennyvízvezeték tervezés és kivitelezés, közbringrarendszer megbízási 

díj 6,7 millió, közbringarendszer szakértői felülvizsgálat 5,9 millió. Az előbbi két összeg felette 

van az éves üzemeltetési költségnek? Mikor kérdezi meg az itt élőket, hogy mire szeretnék 

költeni a pénzt, közbringára, vagy egészségügyre, oktatásra, csapadékvíz elvezetés, tisztításra? 

Noszlopy G. 12-nél társasházi ingatlan közös tulajdonú balesetveszélyes függőfolyosó 

szerkezetre írt összeg takarja-e a külső részt is, ami be van süllyedve? Hivatali létszámleépítés 

miatti végkielégítés összege, hány embert küldtek el? Egy magánszemély egészségügyi 

alkalmatlanságával kapcsolatos összeg 4,3 millió. Miért nincs az anyaghoz csatolva az érintett 

írásbeli hozzájárulása? Az ajándéktárgyak készítéséért felelős polgármesteri megbízott ki, és 

milyen ajándékokat készít, mi a költségtérítés? Magyar-lengyel államfő találkozójának kiadását 

az állam megtéríti-e? Mi van a megígért dolgokkal, például Deseda part melletti út terhelésének 

csökkentése, zártkertek könnyebb megközelítése, illetve a desedai buszjáratot nagyon sokan 

kérdezték, hogy lesz-e?  

 

Szita Károly polgármester Nadrai képviselő úrnak válaszolta, hogy benn van a 

költségvetésben a toponári kerékpárút megépítése, a lakótelepi parkolók megépítése, meg is lett 

jelölve a forrás. Uniós 15 milliárd forintnál nagyobb összeg, erről nem mond le. Elköltöttek 

már több, mint háromszázmillió forintot a beruházások előkészületeire, hogy amire a pénz 

megjön, akkor el tudjon készülni. Küzd azért a pénzért, ami a kaposváriaké, és nem akarják, 

hogy fegyverek vételére és szállítására költsék. Közösen mennek Brüsszelbe ellenzéki 

kollegáival együtt. Nem hagyják veszni azt, amit jogtalanul el akarnak venni tőlük. A 

kaposváriak megdolgoztak ezért a pénzért. Kálmánné Kovács Katalinnak hívják a 

polgármesteri megbízottat, aki rengeteg ajándékot készít. Nem azért kapja a tiszteletdíját, hogy 

ebből anyagokat vásároljon. Nagyon sok viziközmű fejlesztés történt. Forduljon a Vízműhöz 

és érdeklődjön, hogy milyen beruházásokat hajtottak végre! Nincs sok információja, hogy az 

FMV területén milyen beruházást terveznek. Keresi a lehetőséget továbbra is a munkásszállás 

építésére alkalmas területnek. Rendezési terv szerint is próbálják megteremteni annak a 

lehetőségét, hogy iparterületen lehessen szállás férőhelyeket biztosítani. Nincs még meg a 

szabályozása, de érdeklődők vannak. Kettő ilyen területet is kijelöltek már, de az engedélyezése 

még nem történt meg. A FMV-t kereste meg a befektető, annyi információja van. Azt majd a 

képviselők fogják eldönteni, hogy melyik területet jelöljék ki akkor, amikor a Közgyűlés elé 

kerül az anyag. Átadta a szót Borhi Zsombor alpolgármesternek a Deseda kemping építési 

folyamatának ismertetésére. 
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Borhi Zsombor alpolgármester folyamatos egyeztetés van a kivitelezővel és az Építési és 

Közlekedési Minisztériummal, mivel ők felügyelik az építést. A közbeszerzést is ők 

bonyolították. Az elmúlt egy-két hónapban végre beindult az építkezés. Azt látják most, hogy 

szinte biztos, hogy késni fog az építkezés, lesznek plusz feladatok is. Az elkövetkezendő egy 

hónap az az időszak, amikor közösen a minisztériummal és a kivitelező céggel meg kell 

állapodni a folytatásról.  

 

Szita Károly polgármester a pénz a városnál van, nem akarták odaadni addig, amíg nem 

biztosak benne, hogy jó helyre kerül. Optimista a tekintetben, amit alpolgármester úr mondott. 

Naponta kijárnak az építkezésre. Ha június 30-ra nem készül el, az őszre elkészül a kemping. 

Az Elena program sajnos nem tud versenyképes lenni. Elszámoltak az Európai Bizottsággal. 

Minden város beszámolóját elfogadták, a pénzt, amivel még tartoztak, azt odaadták. Semmi 

kötelezettségük nincs. Négy vagy öt éve, a háború előtt, akkor az alapján számolták ki a 

megtérülési mutatókat, az már köszönőviszonyban sincs a mai árakkal. Az épületenergetika 

vitte el a megtérülési mutatókat, nem is a közvilágítás. A kaposvári közvilágítást saját erőből 

és a képviselők által jóváhagyott fejlesztési hitelből fogják megvalósítani. Nem látja azt, hogy 

az Elenát valahogyan be tudnák vonni, azt is csak akkor, ha pénzügyileg megérné. Talán egy 

hónap múlva elkészül a Kék Bolygó Alapítvánnyal közösen készülő anyag, amely alapján 

Kaposvár Európa fenntartható mintavárosa lenne. 32 olyan pontot azonosítottak be a városban, 

amely részben már megvan, részben pedig kiépítésre kell, hogy kerüljön, amely a mintaváros 

szerepét be tudja tölteni. Ez azt jelenti, hogy a lehető legtöbb mindent úgy tesznek 

fenntarthatóvá, hogy nem csak beszélnek róla, hanem meg is tudják mutatni. Ez nem 

önkormányzati pénzből készült, hanem a Kék Bolygó Alapítvány finanszírozza. Kaposvárt 

választották, mert látták az elhivatottságot, és egy közepes méretű város az országban. Szívesen 

megmutatja az anyagot, ha elkészült. Minden évben megtartják az expót, ahol megjelennek a 

magyar gyártók a fenntarthatóság jegyében. Kaposvárra hoznának ilyen technológiákat is, amik 

az országban készülnek. Például digitális vízórákat szerelnek fel, amik itt készültek. A vízórák 

ötvenmillió forintba kerülnek évente. Magyar termékeket kívánnak használni. A vetési 

varjakkal kapcsolatos kérdés megválaszolására felkérte dr. Orbán Krisztina ügyvezetőt. 

Engedélyt kellett kérni fészkek leszedésére, leszedték, most újból van 64 varjúfészek.  

 

dr. Orbán Krisztina ügyvezető elmondta, hogy a vetési varjú védett állat, ezért fészkeik 

leszedése, az állat gyérítése a Természetvédelmi Hatóság engedélyéhez kötött. Ezt az engedélyt 

megkérték és megkapták. Ez a fészekrakási időszak előtt lehetséges, amelyet február 28-ig meg 

is tették. A varjak okosak, visszaköltöztek, újabb engedélyt kértek. A természetvédelmi őr 

jelenlétében szedhették le újra a fészkeket. Most ismét beadták a kérelmet, mivel a másik 

utcában újra fészkeltek. Ennek az elbírálása folyamatban van. Nem ígérte, hogy pozitív 

visszajelzést kapnak a természetvédelem okán. A forrást az önkormányzat biztosította, de 

próbálnak más alternatív megoldásokban is gondolkodni. Körülnéztek, hogy más városok 

hogyan oldják meg. Van, aki sólyommal riasztja el őket, van, aki hangjelzéssel. Ez függ a 

városrésztől, a fészkelési időszaktól. Türelmét és megértést kért, mert a hatóság engedélye 

nélkül semmit nem tehetnek.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő kérdéseire nem kapott választ. A versenyképes járások 

programnál nem arra gondolnak, hogy óvodák fenntartási költségei és a közétkeztetés segítése, 

vagy a kerékpárút megépítése lenne a célja. Nem hiszi, hogy ettől versenyképes lenne egy 
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járást. Az önkormányzatok gazdasági önállósága lenne a lényeg, amit az Alaptörvény garantál. 

Kaposvár próbált kiutat találni. Erre mondta a polgármester, hogy az állam által kiutalt ázsiai 

gyártelepítésekbe belement. Azonban ez azzal jár, hogy vendégmunkásokat kell alkalmazni. 

Egyre több helyen találkoznak velük a városban. Rossz az irány, az iparűzési adó bevételt 

elviszi az állam, emeli a szociális hozzájárulási adót, csak Kaposvár nem kapja vissza azt, amit 

befizet. A társadalmi hatása ennek az, hogy a kaposvári fiatalok elvándorolnak, sőt a környező 

falvakból is ezt teszik a fiatalok. Az idős szüleiket támogatni tudják így a magasabb bérekkel. 

Nincsenek itt, nem tudnak segíteni az idős hozzátartozóikon. Mindkét anyag azt mutatja, hogy 

vegetál a város és az itt élők. Ez az önkormányzati önállóság hiánya egyre több területen látszik. 

Az egészségügyi ellátásban való hozzáférésben, az iskolák fejlesztésében, a vízminőségi 

problémák kapcsán. Maga az állami elvonások és a válság jelzi, hogy milyen problémák 

vannak, mindenki érzi a maga bőrén. Az önkormányzat próbál segíteni, de ez nem elég. A 

járvány alatt készült egy rózsalugas, ahelyett, hogy az árából teszteltek volna, készült egy 

közbringarendszer, ami 50 milliós működtetésbe kerül. A konkrét ígéretre azért kérdezett rá. 

Polgármester úr mondta, hogy június 20-án kiírja a közbeszerzést. A Dorottya ház teraszát még 

mindig öt éve nézegetik az emberek, az épület is üres, a színházhoz csapták, hogy a karbantartó 

kimenjen javítani. Még mindig nem tudják az emberek használni. A bérekkel kapcsolatban a 

városlakók azt látják, hogy a felzárkóztatásban a város vezetői élen járnak. Ez nem jelentkezik 

a lakosságnál. Látják viszont a következményeit. Személyi zárolás az intézményekben, 

kevesebb dolgozóval ugyanannyi feladat ellátása, hat kollega elküldése a Városházáról. Látják 

a mai előterjesztésben az óvodák összevonását. Összességében azt mondta, hogy a kudarc 

költségvetése. A fórumokon ígért feladatok nem valósulnak meg.  

 

Pintér Attila képviselő azért kérdezett rá a fenntarthatósági mintaprogramra, mert a TOP 

program módosításáról szóló előterjesztés hivatkozik a fenntartható városfejlesztési stratégiára. 

Célszerű lenne, hogy a Kékbolygó Alapítvány anyaga alapján aktualizálják a fenntartható 

városfejlesztési stratégiát. Örül neki, hogy ilyen készül, de jó lenne, hogyha ezekbe a 

dokumentumokba ezek a fejlesztési elképzelések beépülnének. Tisztában van azzal, hogy a 

városlakókat az érdekli, hogy a város komfortosabb, biztonságosabb, tisztább legyen, jobb 

legyen használni a városi közműveket. Nekik azért fontosak ezek a dokumentumok, mert ezek 

alapján dolgoznak. A Deseda kempingre azért kérdezett rá, mert remélték, hogy a szezonra 

elkészül, de a válaszban megkapta, hogy nem fog elkészülni sajnos csak őszre.  

 

Vörös Péter tanácsnok a megemlített két fontos célkitűzés az újraiparosítás és az 

élelmiszergazdaság fejlesztésével kapcsolatban tájékoztatta a jelenlevőket, hogyan alakultak az 

idei jelentkezések. A műszaki informatikai képzésekre idén 184 jelentkezés érkezett, ebből 60-

an elsőként jelölték meg a képzést. 41 jelentkezés volt az idén először meghirdetett 

mehatronikai képzésre. Ebből 22 fő adta első helyen a jelentkezését. Népszerű az 

élelmiszermérnök képzés is, 40 jelentkezés érkezett be. Összességében a kaposvári campus 

jelentkezései nőttek, egyre többen választják a képzéseket. Összesen közel 3400 jelentkezés 

érkezett, ebből 960 fő első helyen jelölte meg az egyetem. Bízik benne, hogy közel 1000 fő 

kezdi meg a tanulmányokat. A műszaki képzésben további szakirányokon dolgoznak. 

Összeállítottak egy rövid anyagot a Smart City-vel kapcsolatban, amit eljuttatnak Polgármester 

úrhoz. 

 

Borhi Zsombor alpolgármester nem irigyli azokat a képviselőket, akik úgy élik le az életüket, 

hogy minél rosszabb a városban, neki annál jobb. Nadrai képviselő úr egy megjegyzésére 

reagált. Megy a hangulatkeltés az új gyárak ellen. Polgármester úrral meglátogatták a J-Star 

üzemét és a toborzás során 65 embert alkalmaz a cég, ebből 9 kínai. Egy gyárvezető, a többi 

képzi, tanítja be a gépek, robotok használatára a magyar embereket. Más cégekkel is 
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egyeztetnek, a Metix arra panaszkodik, hogy az idejövő gyárak 20%-kal magasabb bért adnak 

a dolgozóknak. Ez nem jó? A kaposváriaknak jó, mert verseny van és nőni fognak a bérek. Az 

más kérdés, hogy ennek Nadrai képviselő úr nem örül, nagyon sajnálja.  

 

Szita Károly polgármester kérte a képviselőket, hogy szavazzanak külön-külön a két 

napirendhez tartozó határozatokról és rendeletekről. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 79   Száma: 25.04.24/1/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:13  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 75.00 66.66 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 3 18.75 16.67 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

 

Megjegyzés: 

 

28/2025. (IV. 24.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta és jóváhagyta az 

önkormányzat 2024. évi költségvetésének végrehajtásáról és a maradvány elszámolásáról 

készített beszámolót. 

 

1. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a 2024. évi maradvány elszámolás során a 24. 

melléklet alapján az önkormányzati költségvetési szerveknél keletkezett, a felügyeleti 

ellenőrzés által megállapított kötelezettségvállalásokon felüli, szabad maradványokat 

elvonja, míg a kötelezettségvállalások teljesítéséhez szükséges pénzügyi fedezetet 

pénzeszközátadásként biztosítja. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. április 30. 

 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a 2024. 

évi maradvány felügyeleti ellenőrzéséről szóló jegyzőkönyvben foglaltak alapján a 
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Kaposvári Szociális Központ 2025. évre áthúzódó kötelezettségei pénzügyi fedezetére 

a Kaposvár-Sántos Intézményfenntartó Társulás részére 7.056 e Ft támogatást biztosít 

a Társulás által fel nem használt önkormányzati támogatás terhére.  

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2025. május 31. 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 80   Száma: 25.04.24/1/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:13  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

Tárgya: a testület a rendelettervezetről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 75.00 66.66 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 3 18.75 16.67 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megalkotta a 12/2025.(IV.30.) 

önkormányzati rendeletét Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi 

költségvetésének végrehajtásáról és a maradvány elszámolásáról, mely a jegyzőkönyv 

mellékleteként csatolva. 

 

 

-----2.) Előterjesztés az önkormányzat 2025. évi költségvetésének módosításáról----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 81   Száma: 25.04.24/1/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:14  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő Cukorgyári szennyvízülepítő 

szagtalanításáról szóló módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott:  
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Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 4 25.00 22.22 

Nem 11 68.75 61.11 

Tartózkodik 1 6.25 5.56 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 82   Száma: 25.04.24/1/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:15  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű 

 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő covid áldozatainak emlékművéről szóló 

módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 0 0.00 0.00 

Nem 12 92.31 66.66 

Tartózkodik 1 7.69 5.56 

Szavazott 13 100.00 72.22 

Nem szavazott 3   16.67 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

 

Megjegyzés: 

 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 83   Száma: 25.04.24/1/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:15  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő kerékpárút építéséről szóló módosító 

indítványáról az alábbiak szerint szavazott:  
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Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 4 25.00 22.22 

Nem 12 75.00 66.67 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 84   Száma: 25.04.24/1/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:15  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő a Zaranyi lakótelep tömegközlekedésbe 

csatolásáról szóló módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 1 7.15 5.56 

Nem 12 85.71 66.66 

Tartózkodik 1 7.14 5.56 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 85   Száma: 25.04.24/1/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:16  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő súlykorlátozás bevezetéséről szóló 

módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 1 7.15 5.56 

Nem 12 85.71 66.66 

Tartózkodik 1 7.14 5.56 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 



16 
 

 

Szita Károly polgármester kérte a jegyzőt, hogy a módosító indítványokat csak az témához 

tartozó előterjesztés tárgyalásához terjesszék be. A fekvőrendőr építésének nincs köze a 

költségvetési rendelet tárgyalásához.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 86   Száma: 25.04.24/1/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:17  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 93.75 83.33 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

 

Megjegyzés: 

 

29/2025. (IV. 24.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta az Önkormányzat 2025. 

évi költségvetési rendeletének módosításáról szóló előterjesztést és a következő határozatokat 

hozta: 
 
1. A Közgyűlés a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 

68. § (4) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján a polgármester hatáskörébe utalt 

döntésekről szóló beszámolót jóváhagyólag tudomásul veszi. 
 

2. A Közgyűlés hozzájárul, hogy a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola a kiemelt vidéki 

sportszervezetek támogatása program keretében kapott támogatásából a Kaposvári Városi 

Sportiskola Utánpótlás Sportegyesület (konzorciumi partner) részére a Támogatói 

okiratban a konzorciumi partnernek meghatározott feladatokra jutó 75 millió Ft 

támogatási összeget átadja.  

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Fekete Ádám igazgató 

Határidő:   2025. június 30. 
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Szavazás eredménye 

 

#: 87   Száma: 25.04.24/1/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:18  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

Tárgya: a testület a rendelettervezetről az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 75.00 66.66 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 3 18.75 16.67 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megalkotta a 13/2025.(IV.30.) 

önkormányzati rendeletét az önkormányzat 2025. évi költségvetésének módosításáról, 

mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

-----3.) Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó gyermekvédelmi és szociális 

ellátásokról szóló 13/2000. (III. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Dr. Csillag Gábor jegyző nagyon minimális mértékben tett javaslatot a szolgáltatások díjának 

emelésére. Azért lesz csak pár forint az emelés, hogy az önköltség felé fordítsák a működést. A 

jelzőrendszeres házi segítségnyújtó szolgálat átalakul. A 60 éven felüliek ingyenesen jutnak a 

gondosórához, így megszüntetik a díjazást. Javasolta, hogy minél többen vegyék igénybe. Azok 

is igénybe vehetik, akiknek nincs hozzátartozója. 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el. ----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 88   Száma: 25.04.24/2/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:19  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 
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Tárgya: a testület a rendelettervezetről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megalkotta a 14/2025.(IV.30.) 

önkormányzati rendeletét a személyes gondoskodást nyújtó gyermekvédelmi és szociális 

ellátásokról szóló 13/2000. (III. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a 

jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

-----4.) Előterjesztés a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 

vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (továbbiakban: Ltv.) 

végrehajtásáról szóló 49/1993. (XII.15.) önkormányzati rendelet módosításáról----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 89   Száma: 25.04.24/3/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:20  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

Tárgya: a testület a rendelettervezetről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megalkotta a 15/2025.(IV.30.) 

önkormányzati rendeletét a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 

vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (továbbiakban: Ltv.) 

végrehajtásáról szóló 49/1993. (XII.15.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a 

jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

-----5.) Előterjesztés a pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról 

szóló 6/2015.  (II. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Dr. Csillag Gábor jegyző a szociális vetítési alap helyett bevezetésre kerül a helyi vetítési alap, 

ami 30 ezer forintra emelkedik. A pécsi kollégiumi helyek megszűnnek, ami kikerül a 

rendeletből.  

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások----- 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő a szociális területen a jogi szabályozásban több módosító 

indítványt tett az elmúlt évek során. Példaértékűnek tartja a jogszabálykövetést minden téren. 

Fontos elem, hogy a vetítési alapot az önkormányzat megemeli, hiszen 2008. óta 28 ezer forint 

a legkisebb nyugdíj összege.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 90   Száma: 25.04.24/4/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:21  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

Tárgya: a testület a rendelettervezetről az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megalkotta a 16/2025.(IV.30.) 

önkormányzati rendeletét a pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról 

szóló 6/2015.  (II. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv 

mellékleteként csatolva. 
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-----6.) Előterjesztés a kitüntetések és díjak alapításáról és adományozásáról szóló 

23/1991. (X. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy az előterjesztés lényege, hogy a kitüntetések mellé 

járó pénzjutalmak összegét szabályozzák. Ez korábban a polgármester béréhez volt kötve, 

szeretnék, ha ez kiszámíthatóbb lenne. Az előterjesztett nyolc módosító indítványt nem 

támogatja.  

-----Kérdések----- 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő javasolta levenni a napirendről az előterjesztést. Az év 

sportolója szabályozásában szerepelt korábban, hogy több edző esetén elosztásra kerül a 

pénzjutalom. Most ezt nem találta, akkor mindegyik edző megkapja az összeget külön-külön? 

Miért a 17 éve befagyasztott 2008. január 1. óta nem változó központi köztisztviselői 

illetményalaphoz kötik ezeknek a kitüntetéseknek a mértékét? Ennyiből beírhatták volna a 2008 

óta változatlan nyugdíjminimumot. Mennyibe kerül a járulék átvállalásával a polgármester 

jelenlegi illetményével számolva a kitüntetésekre adott összeg egy évben? Mennyit spórol az 

önkormányzat a 20-30-40 év szolgálat után kitüntetteken azzal, hogy nem a polgármester 

jelenlegi fizetését veszi figyelembe? Erkölcsösnek tartja-e azt, hogy az az indokolás szerepel, 

hogy a polgármester illetménye minden évben változni fog, ezért a kiszámíthatóság és az előre 

tervezhetőség érdekében teszi ezt a javaslatot? Nem gondolja, hogy az országban valami 

kiszámítható, az az, hogy az országgyűlési képviselők, a kormánytagok és a polgármesterek és 

helyetteseinek járandósága emelkedni fog?  

 

Dr. Csillag Gábor jegyző az edzők között ahogy eddig, ezután is megosztásra kerül a 

pénzösszeg. Az előző előterjesztésnél megdicsérte a hivatalt, hogy felülvizsgálja a rendeleteket, 

ennél is ez történt. Most nem csak az történt, hogy egy más alaphoz kötötték a díjak mértékét, 

hanem meg is emelték azokat. Nem olyan mértékben, amilyen mértékben, ahogy képviselő úr 

szerette volna. Azért ehhez kötötték, mert így kiszámíthatóbb. Igazságtalan lenne, hogy az 

egyik évben duplájára emelkedik, a következő évben meg ötvenezer forintot emelkedik. Ez 

tisztességtelen lenne a kitüntetettekkel szemben. 

 

-----Hozzászólások----- 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő a hűségjutalmakat behozta emelésre. 2022-ben 

állapította meg a gyermekjóléti intézményeknél az önkormányzat. Ez most is így marad. Akkor 

javasolta, hogy a havi illetménynek megfelelően legyen. A benyújtott módosítók filozófiája az, 

hogy az önkormányzati költségvetést is kímélve csökkentsék a kitüntetettek számát, de ennek 

megfelelően a polgármester havi illetményét kapják meg 20-30-40 éves közszolgálat után. 

Szerinte negyven év munka után a polgármester egy havi bérét megkapni nem égbekiáltó bűn. 

Kérte, hogy támogassák az általa beadott módosítókat. Véleménye szerint mindenki 

megérdemel egyszer egy nagyobb összeget. Szerinte befagyasztásról szól ez a módosítás. 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy a módosító indítványokat nem támogatja. Nem 

szeretné a kitüntetettek számát csökkenteni, mert így is nagyon nehéz, mivel egyre több javaslat 

érkezik.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 91   Száma: 25.04.24/5/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:29  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített 

 

Tárgya: a testület Dr. Nadrai Norbert József képviselő Pro Urbe kitüntetés számának 

csökkentéséről szóló módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 1 7.14 5.56 

Nem 13 92.86 72.22 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 92   Száma: 25.04.24/5/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:30  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített 

 

Tárgya: a testület Dr. Nadrai Norbert József képviselő Pro Urbe kitüntetéssel járó pénzösszegről 

szóló módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 2 13.33 11.11 

Nem 12 80.00 66.66 

Tartózkodik 1 6.67 5.56 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 93   Száma: 25.04.24/5/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:30  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített 

 

Tárgya: a testület Dr. Nadrai Norbert József képviselő Kaposvár Szolgálatáért kitüntetés 

számának csökkentéséről szóló módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 1 6.66 5.56 

Nem 13 86.67 72.21 

Tartózkodik 1 6.67 5.56 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 94   Száma: 25.04.24/5/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:30  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített 

 

Tárgya: a testület Dr. Nadrai Norbert József képviselő Kaposvár Szolgálatáért kitüntetés 

pénzösszeg módosításáról szóló módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 2 13.33 11.11 

Nem 12 80.00 66.66 

Tartózkodik 1 6.67 5.56 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 95   Száma: 25.04.24/5/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:30  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített 

 

Tárgya: a testület Dr. Nadrai Norbert József képviselő Év Sportolója kitüntetés pénzösszeg 

módosításáról szóló módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 2 13.33 11.11 

Nem 12 80.00 66.66 

Tartózkodik 1 6.67 5.56 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 96   Száma: 25.04.24/5/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:31  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített 

 

Tárgya: a testület Dr. Nadrai Norbert József képviselő Virágos Kaposvár kitüntetés 

pénzösszegének módosításáról szóló módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 2 13.33 11.11 

Nem 12 80.00 66.66 

Tartózkodik 1 6.67 5.56 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 



24 
 

Szavazás eredménye 

 

#: 97   Száma: 25.04.24/5/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:31  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített 

 

Tárgya: a testület Dr. Nadrai Norbert József képviselő Év Sportolója és Kaposvárért Emlékérem 

kitüntetés átadásának időpont módosításáról szóló módosító indítványáról az alábbiak szerint 

szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 2 14.29 11.11 

Nem 12 85.71 66.67 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 98   Száma: 25.04.24/5/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:31  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített 

 

Tárgya: a testület Dr. Nadrai Norbert József képviselő Kaposvárért Emlékérem Közösség 

Szolgálatáért kitüntetés megszüntetéséről szóló módosító indítványáról az alábbiak szerint 

szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 1 7.14 5.56 

Nem 13 92.86 72.22 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 99   Száma: 25.04.24/5/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:32  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

Tárgya: a testület a rendelettervezetről az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 93.75 83.33 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megalkotta a 17/2025.(IV.30.) 

önkormányzati rendeletét a kitüntetések és díjak alapításáról és adományozásáról szóló 

23/1991. (X. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv 

mellékleteként csatolva. 

 

 

-----7.) Előterjesztés Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 100   Száma: 25.04.24/6/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 09:47  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
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Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

30/2025. (IV. 24.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta Kaposvár 

Településrendezési eszközeit érintő döntésekről szóló előterjesztést és az alábbi határozatot 

hozta: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy döntött, hogy a Kaposvár „M31/2024-

OTÉK” jelű településrendezési eszközök módosítási eljárása során a partnerek és 

véleményezésre jogosult szervek véleményeit és az arra adott tervezői válaszokat 

összefoglaló, az előterjesztés 1. melléklete szerinti jegyzőkönyvet elfogadja. 

 

Felelős:              Szita Károly polgármester  

Közreműködik:  Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:            azonnal 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése 

 

a) elrendeli a Településrendezési terv módosítását a Kaposvár-Kaposújlak 

kerékpárúthálózat összeköttetése érdekében, az építés szabályozási tervi feltételeinek 

megteremtése céljából.  Az érintett beruházási területet kiemelt fejlesztési területté 

nyilvánítja. Az eljárásba eseti partnerként az érintett ingatlantulajdonosokat vonja be; 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:  2026. március 31. 

 

b) megállapítja, hogy a módosítási szándék a hatályos fejlesztési tervben 

meghatározottakkal összhangban van ezért a fejlesztési tervet változatlan tartalommal 

alkalmazza. 

 

Felelős:     Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:     azonnal 

 

c) a módosítási szándék vonatkozásában jóváhagyja az előterjesztés 3. melléklete szerinti 

önkormányzati főépítészi feljegyzést; 
 

Felelős:     Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:      azonnal 
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3. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a Kaposvár Megyei Jogú Város 

Településkép védelméről szóló 49/2017. (XII.13.) számú önkormányzati rendeletének 

módosítási szándékát jóváhagyja.  
 

Felelős:             Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:           azonnal 

 

 

-----8.) Előterjesztés önkormányzati vagyont érintő jogügyletekről----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések----- 

 

Pintér Attila képviselő az előterjesztés tartalmazza lakossági eredetű textilhulladék 

gyűjtésének megszervezését. Mikor kerülhet erre sor, mikor kerülnek ki a gyűjtőedények. Egy 

felvetése volt: ha már megvalósítják a textilhulladékok gyűjtését, akkor elképzelhetőnek látja-

e, hogy szociális célra is gyűjtsenek hulladékot. Ezeket a Szociális Központ vagy más szervezet 

bevonásával meg lehessen tenni, mert valószínűleg lenne rá igény. Azokról a ruhákról lenne 

csak szó, amelyektől a háztartások megszabadulnának, de szegényebb háztartások használnák 

ezeket a ruhákat. Esetleg a MOHU-val vagy anélkül meg lehet-e valósítani?  

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő a textilgyűjtők környékén lakókkal lett-e egyeztetve a 

gyűjtőkonténerek elhelyezése?  

 

Szita Károly polgármester az előző közgyűlésen szavazták meg a képviselők, közöttük a 

képviselő úr is, hogy hol legyenek elhelyezve ruhagyűjtő konténerek. Alapvetően el kellene 

dönteni, hogy legyen-e gyűjtve textilhulladék vagy ne. Ha nem, akkor mondjon más javaslatot. 

Nem jött módosító javaslat akkor. A használt ruha az, ha van egy kinőtt öltönye, mert kihízta, 

de másnak még használható. Nagyon szeretné odaadni valakinek, ahol valakinek oda lehet adni, 

hogy más használhassa. Kérte Jegyző urat, hogy gyűjtsék össze azokat a helyeket Kaposváron, 

hogy hova lehet leadni a használt ruhákat. Beszéljenek utána arról, hogy kell-e bővíteni ezeket 

a helyeket, és adjanak neki megfelelő propagandát, hogy reggel nyolctól délután négyig ide és 

ide lehet vinni. Mert teljesen más engedélyeztetési rendszer van a tekintetben, hogy amit 

hulladéknak szánnak, akkor az hulladék, ott is fog maradni. A textilhulladék gyűjtéseknél ez a 

MOHU által kihelyezett konténerek lennének. Alapvetően a hulladékgyűjtésnél is vannak 

hatékonysági számítások is. Kaposvár csak veszteségesen tudja végezni a textilhulladék 

gyűjtést. Be kell vonni a környező településeket is, mert nem jön össze annyi hulladék, hogy 

önmagának finanszírozni tudná. A fenntarthatósági tanulmány ezekre ad majd válaszokat. 

Megfelelő kinézetű konténereknek kell kikerülnie, ne lehessen kiszedni belőlük a ruhát, és 

okozott ez problémákat. Olyan konténereket kell kifejleszteni, amik vandálbiztosak. A 

helykijelöléseket illetően szerinte bölcsen döntött a testület. A lakótelepeken levő nagyobb 

népesség miatt lesznek jó helyen például.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő a lakókkal egyeztettek-e kérdésre nem kapott választ. A 

Kontrássy 6. kapcsán kiegészítő javaslattal élt. Éljen az önkormányzat visszavásárlási jogával. 

Három éve nem történt semmi, különböző válaszokat kapott az interpellációira. A Bajcsy-Zs. 
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Tallián Gy. u. sarkán levő telek vételárára javasolta, hogy egyösszegű vétel történjen, a három 

részlet kerüljön törlésre. A visszavásárlási jogot pedig határozatlan időre az új Ptk. alapján 

kössék ki. A garanciákat a jogerős használatbavételi engedély kiadásának időpontjához kösse 

az önkormányzat. Az engedély kiadása vagy az asztalról való ingatlaneladás nem biztos. 

Hagyják, hogy az önkormányzat kikényszeríthesse ezt a beruházást. A textilgyűjtőknél az 

önkormányzat szerette volna tisztán tartani a területet, amibe a MOHU nem ment bele, hanem 

majd a közterület-felügyelet ellenőrzi a terület tisztántartását. Az javasolta, hogy az 

önkormányzat döntsön úgy, hogy az önkormányzat maga takarítja ezeket a részeket, 

amennyiben szükséges. Ennek a költségét számlázza ki a MOHU-nak. A piac pénteki 

nyitvatartásának hosszabbításának javaslatával kapcsolatban elmondta, hogy reggel, esetleg 

délelőtt van csak őstermelői termék, egyébként csak zöldségesek, illetve húsárut árulók. Először 

mérje fel a piac azt, hogy van-e erre ténylegesen igény az ottani vásárlóktól. Rakjanak ki 

kérdőíveket, hogy a vásárlók mit szeretnének. Javasolta, hogy később döntsenek a piaci 

nyitvatartás módosításáról. 

 

Pintér Attila képviselő megköszönte a partnerséget a szociális célú használtruha gyűjtést 

illetően. Remélhetőleg célt érnek vele. Bízik benne, hogy ez megvalósítható, mert úgy tűnik, 

hogy igény van rá. Elejét lehetne venni annak, hogy az edényzeteket megpróbálják feltörni és 

eltulajdonítani. Fontos, hogy ez a fenntarthatósági célokat is szolgálja. Sokan jelezték ezt már 

korábban is, hogy miért nincs ilyen a városban. Örül a kezdeményezésnek, hogy a MOHU-val 

karöltve meg tud valósulni.  

 

Dr. Szép Tamás tanácsnok a Bajcsy-Zs. Tallián Gy. utcai telek értékesítését korábban 

ellenezte, a Közgyűlés elfogadta, tudomásul vette. Viszont egy vállalkozónak eladják ezt a 

telket, aki nagy valószínűség szerint társasházi lakásokat fog építeni erre a telekre. Ennek a 

beruházásnak a kalkulált beruházási összege 1-2 milliárd forintba fog kerülni. Tudomásul veszi 

jogászként azt is, hogy módosítani kell az eredeti szerződést. Furcsállja ennek a szerződésnek 

az egyik pontját. Az ilyen lakásoknak a m2 ára 800 ezer, egymillió forint között lehet számolni. 

Ha öt éven belül nem valósítja meg a beruházást, akkor 15 millió forint kötbér fizetésre 

kötelezett.  15m2-rel megússza és nem lesz beépítve ez a terület. Nagyon kevés. Ha 

megvalósítja, akkor nem kell fizetni kötbért. Ha meg ott lesz egy félig kész ingatlan, akkor 

nagyon kevés. Kérte, hogy módosítsák a kötbér összegét.  

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy a Kontrássy utcára 2026-ban jár le a 

visszavásárlási jog. Vissza fogják vásárolni az ingatlant. Még nem tudja mit kezdenek vele. 

Azzal a kitétellel, hogy csökkentett értéken. A Bajcsy-Zs. u-i telek. Itt a Polgármesteri 

Hivatalban Kaposvölgyi Lívia ért a legjobban az ingatlanértékesítéshez. Kérte, hogy ne 

ötleteljenek. A visszavásárlás nem csak arról szól, hogy amennyiért eladta a telket, hanem arról 

is, ha már felépítettek oda egy házat. Az értéknövekedéssel kell visszavásárolni az ingatlant. 

Mindig meg kell találni azt a pontot, amely leginkább azt a célt szolgálja, hogy eladott valamit 

és az be is épüljön. Ezek a lakások banki hitelből épülnek. Az építtető nem fogja tudni eladni 

ezeket a lakásokat, ha be van terhelve. Lívia találja meg mindig azokat a pontokat, aminek 

eredményeként jó eséllyel beépülnek ezek a területek. Változatlan formában javasolta elfogadni 

az előterjesztést. A piac vezetője kereste meg az árusokkal közösen, hogy próbálják meg a 

pénteki hosszabbított nyitvatartást. Ez az országban több helyen így van. Vannak olyan dolgok, 

amik nem rájuk tartozik. Fogadják el, csináljanak nekik propagandát, hogy ott vásároljanak. 

Azért jó ez a hosszabbított nyitvatartás, mert akkor nem a multiba mennek munka után 

vásárolni. A módosító indítványokat nem támogatja, így fogadják el az előterjesztést.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 101   Száma: 25.04.24/7/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 10:06  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 93.33 77.77 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 1 6.67 5.56 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

 

Megjegyzés: 

 

Szita Károly polgármester kérte a jegyzőt, hogy gyűjtsék ki, hogy képviselőtestület tagjai 

szavaznak-e! A képviselők kétszázezer forintos tiszteletdíjat kapnak, elvárható, hogy legalább 

szavazzanak.  

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Ügyrendi javaslata volt, hogy plusz egy perc jár a 

képviselőknek, mivel nem zárta le a vitát. Adott be módosításokat, aminél nem kötelező az 

írásbeliség, amiről nem szavaztatott.  

 

Szita Károly polgármester úgy fogalmazott, hogy a módosító indítványokat nem támogatja, 

így fogadják el az előterjesztést. Szép Tamásnak volt egy módosító indítványa, nem konkrét 

összeggel, hogy változtassák meg a kötbér összegét. Azt javasolta, ne tegyük ezt! Kérte a 

képviselőket, hogy külön szavazzanak. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 102   Száma: 25.04.24/8/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 10:07  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített 

 

 

Tárgya: a testület dr. Szép Tamás képviselő módosító indítványáról az alábbiak szerint 

szavazott:  

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
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Igen 4 25.00 22.22 

Nem 10 62.50 55.56 

Tartózkodik 2 12.50 11.11 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 103   Száma: 25.04.24/8/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 10:08  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű 

 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő piac nyitvatartásával kapcsolat módosító 

indítványáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 1 6.25 5.56 

Nem 14 87.50 77.77 

Tartózkodik 1 6.25 5.56 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Szita Károly polgármester kérte a jegyzőt, hogy hozzon a testület elé egy olyan SZMSZ 

módosítást, hogy a módosító indítványokat írásban nyújtsák be a képviselők, hogy konkrétan 

legyen szövegszerűsítve, amit a képviselők szeretnének.  

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 104   Száma: 25.04.24/8/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 10:09  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
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Igen 15 93.75 83.33 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

31/2025. (IV. 24.) önkormányzati határozat: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy hozzájárul a 

Kaposvár, Somssich P. u. 8. szám alatti, állami tulajdonú, a Kaposvári Tankerületi Központ 

vagyonkezelésében álló ingatlanra 2013. október 2. napján – gyermekétkeztetési 

önkormányzati közfeladat ellátása érdekében - létrejött használati megállapodás 

módosításához, további 12,46 m2 alapterületű helyiségcsoport használatba vétele érdekében. 

 

A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás-tervezet tartalmának 

egyeztetésére, és szerződésmódosítás aláírására.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. július 31.  

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár 

Megyei Jogú Város Önkormányzata értékesíti a kaposvári 3404/2 hrsz-ú, „kivett közút” 

megnevezésű, 2521 m2 alapterületű ingatlan megközelítőleg 508 m2 alapterületű részét 

nyilvános pályázati eljárás keretén az alábbi feltételekkel: 

- minimum vételár, mint induló licitár 13.000,-Ft/m2, melyet általános forgalmi adó 

fizetési kötelezettség terhel; 

- az ingatlanrészt az önkormányzat megtekintett állapotban értékesíti; 

- telekhatár kitűzése a vevő költsége (a kitűzés időpontjáról köteles értesíteni a Hivatal 

Vagyongazdálkodási Irodáját), és a kitűzésének eredményének megfelelően köteles a 

telekhatárra kerítést emelni; 

- az ingatlanrész a Szabályozási Tervnek megfelelően építhető be; 

- a telekalakítási eljárás költsége és az értékbecslés díja a vevőt terheli; 

- az adásvételi szerződés elkészítése, a tulajdonjogváltozás ingatlan-nyilvántartáson 

történő átvezetése a vevő költsége és kötelezettsége; 

- vevő saját költségén – tulajdonosi hozzájárulás beszerzése mellett – köteles 

gondoskodni a fennmaradó útterületen található tűzivízcsap áthelyezéséről akként, hogy 

az a közlekedést ne akadályozza. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. május 31. (pályázati kiírás megjelentetése) 

 

3. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár 

Megyei Jogú Város Önkormányzata hozzájárul a kaposvári 5637/69 hrsz-ú, „kivett fűtőmű” 

megnevezésű, 138 m2 alapterületű ingatlanon álló, üzemen kívüli fűtőmű épületnek a 



32 
 

Kaposvári Önkormányzati Vagyonkezelő és Szolgáltató Zrt. általi –saját költségen történő –

elbontásához és az épület helyén zöldterület kialakításához. 

 

A Közgyűlés úgy határozott, hogy az épület bontását követően kezdeményezi a kaposvári 

5637/69 hrsz-ú, önkormányzati tulajdonú ingatlannak törzsvagyonba tartozó közterületté 

történő átminősítését. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2026. május 31.  

 

4. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár 

Megyei Jogú Város Önkormányzata a kaposvári 0121/59 hrsz-ú, „kivett törmeléklerakó, egyéb 

épület, árok és út” megnevezésű, 2 ha 162 m2 nagyságú ingatlannnak 2025. május 15. napjától 

építési- és bontási hulladéklerakó és kezelőtelep céljára történő bérbeadásra nyilvános pályázati 

eljárást tesz közzé az alábbi feltételekkel: 

- az ingatlan minimum bérleti díja 7.000.000,-Ft+ÁFA/év; 

- bérlő az ingatlant kizárólag építési –bontási hulladéklerakó funkcióra, 

rendeltetésszerűen használhatja. Bérlő az ingatlant a jelenlegi megtekintett állapotában 

veszi bérbe, azon bármilyen átalakítást, építési munkálatot csak Kaposvár Megyei Jogú 

Város Polgármesteri Hivatal Műszaki Fejlesztési Igazgatóságával történt egyeztetést 

követően kiadott tulajdonosi hozzájárulás birtokában végezhet. A bérleti időszak lejártát 

követően az ingatlant olyan állapotban köteles visszaadni, hogy az építési-bontási 

hulladéklerakó funkcióra továbbra is alkalmas legyen; 

- bérlő az ingatlant legfeljebb 1+1 év határozott időtartamra veheti bérbe azzal, hogy az 

1 év határozott idő lejártát megelőzően felek egyeztetnek arról, hogy a bérleti szerződést 

újabb 1 évvel meghosszabbítják-e; 

- az engedélyeztetési eljárások költségei a bérlőt terhelik; 

- bérlő a bérleti díjat negyedévente számla ellenében utólag köteles megfizetni; 

- a bérleti díj minden év január 1-től a KSH által közzétett előző évre vonatkozó infláció 

mértékével emelésre kerül.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. április 30. (pályázati kiírás megjelentetése)  

 

5. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a 30/2023. 

(II.23.) önkormányzati határozat 1. pontját az alábbiak szerint módosítja:  

 

„1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvár, belterület, 650 

hrsz-ú, Tallián Gy. u. – Bajcsy-Zs. u. sarkán lévő, „kivett beépítetlen terület” megnevezésű, 

tehermentes ingatlanát a vagyonrendeletben foglalt szabályok szerint nyilvános pályázati 

eljárás keretében, az alábbi feltételekkel értékesíti: 

- minimum vételár, mint induló licitár 50.000.000,-Ft + ÁFA, mindösszesen 

63.500.000.- Ft; 

- a vételárat megfizetését elsősorban egyösszegben fizetheti meg a vevő, de az 

önkormányzat lehetőséget ad a vételár három részletben történő megfizetésére, 

olyan módon, hogy a teljes vételárat legkésőbb a szerződéskötéstől számított 1 éven 

belül meg kell fizetni.  
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A pályázati eljárást az összeségében legelőnyösebb ajánlat elve alapján kell 

elbírálni az alábbiak szerint:  

         I. rész: Vételárajánlat:  

         - nettó 50.000.000.- Ft = 10 pont;  

         - minden további nettó 1.000.000.- Ft = + 1 pont, de legfeljebb 10 plusz pont adható; 

                   II. rész: Vételár megfizetése: 

       - a vevő a vételárat egy összegben a szerződéskötéskor megfizeti: 3 pont; 

       - a vevő a vételárat 3 részletben fizeti meg, úgy, hogy a teljes vételárat legkésőbb a       

         szerződéskötéstől számított 6 hónapon belül kiegyenlíti: 2 pont; 

       - a vevő a vételárat 3 részletben fizeti meg, úgy, hogy a teljes vételárat legkésőbb a       

         szerződéskötéstől számított 12 hónapon belül kiegyenlíti: 1 pont; 

         A két részre kapott összesített pontszám alapján áll fel az ajánlattevők sorrendje. 

                   Egyenlő összesített pontszám alapján a magasabb vételárat megjelölő ajánlattevő a  

                   nyertes. Egyenlő összesített pontszám és azonos vételárajánlat esetén licittárgyalást  

                   tart az önkormányzat. A licittárgyaláson az ajánlattevő csak a vételárra tett ajánlatát  

                   módosíthatja olyan módon, hogy az eredetileg megadott ajánlatnál kizárólag  

                   magasabb vételárat jelölhet meg.  

A teljes vételár kifizetéséig az önkormányzat a tulajdonjogát fenntartja, továbbá az 

ingatlan tulajdoni lapjára az adásvételtől való elállás jogát is be kell jegyeztetni arra 

az esetre, amennyiben a teljes vételár nem kerül határidőben megfizetésre; 

- az ingatlant az önkormányzat megtekintett állapotban értékesíti; 

- a pályázat során a pályázónak 6.350.000.- Ft összegű bánatpénzt kell fizetni; 

- az ingatlan Kaposvár Építési Szabályzatának és Szabályozási Tervének 

megállapításáról szóló 70/2005.(XII.15.) önkormányzati rendeletben foglaltak 

szerint építhető be; 

- az adásvételi szerződés elkészítése, a tulajdonjogváltozás ingatlan-nyilvántartáson 

történő átvezettetése a vevő költsége és kötelezettsége; 

- az adásvételi szerződés a Magyar Állam képviseletében eljáró MNV Zrt. 

elővásárlási jogról való lemondó nyilatkozatát követően lép hatályba; 

- az ingatlan infrastrukturális ellátása (elektromos energia, vízellátás, csapadékvíz 

elvezetés, csatornázás, gázellátás) a vevő feladata és költsége; 

- az ajánlattevőnek a pályázatában be kell mutatnia, hogy milyen beruházást kíván és 

milyen ütemezéssel megvalósítani az ingatlan területén.  

- A nyertes ajánlattevő (vevő) köteles az ingatlanon tervezett beruházást a 

tulajdonjogának megszerzését követő 5 éven belül megvalósítani (azt hatósági 

engedélyköteles kivitelezés esetén használatbavételi engedéllyel igazolni); ennek 

biztosítékául az alábbi garanciákat köti ki: 

- az önkormányzat az ingatlan tulajdoni lapjára elidegenítési és terhelési 

tilalmat jegyeztet be a jogerős építési engedély bemutatásig, 

- az önkormányzat az ingatlan tulajdoni lapjára a vételárral azonos összegben 

visszavásárlási jogot jegyeztet be a megépítendő lakásokra megkötött első 

adásvételi szerződés bemutatásig,  

- az önkormányzat a visszavásárlási jogát a vevő tulajdonszerzését követő 5 

év és 2 hónapon belül gyakorolhatja,  

- az ingatlan vevője 15.000.000.- Ft kötbér fizetését vállalja annak 

biztosítékául, hogy a tervezett beruházást a tulajdonszerzést követő 5 éven 

belül megvalósítja. A kötbért bankgaranciával, illetve az önkormányzat 

számlájára történő befizetéssel kell a vevőnek az adásvételi szerződés 

megkötésekor igazolni.  
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A visszavásárlási jog, valamint az elidegenítési és terhelési tilalom bejegyzésével, 

valamint a későbbi törlésével kapcsolatos eljárási költségek a vevőt terhelik. 

 

A beérkezett ajánlatokról és az eljárás eredményéről a Polgármester dönt. Eredményes 

eljárás esetén a Közgyűlés felhatalmazza a Polgármester az adásvételi szerződés, 

valamint a tulajdonjog átvezetéssel kapcsolatos iratok aláírására.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. december 31. (pályázati kiírás megjelentetése)” 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. július 31. (pályázati kiírás megjelentetése)  

 

6. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a Competak 

Kereskedelmi és Szolgáltató Bt., mint bérlő a Kaposvár, Füredi u. 57-59. szám alatti, 183 m2 

alapterületű helyiségben tervezett beruházás számlákkal igazolt nettó 2.716.278, Ft költség 75 

%-a, nettó 2.037.209,-Ft a bérleti díjban elszámolásra kerülhet oly módon, hogy a bérlő által 

havonta benyújtott számla alapján elszámolt összeg a nettó bérleti díj 50 %-áig terjedhet. Az 

elszámolásban érintett, nettó 2.716.278, Ft összegű beruházás, eszközök, anyagok az 

önkormányzat tulajdonába kerülnek. A bérleti díjba történő beszámítás kezdő időpontja 2025. 

június 01. napja. Amennyiben a bérlő bérleti jogviszonya a költségek teljes elszámolása előtt 

megszűnik, úgy a még el nem számolt költségek megtérítésére nem tarthat igényt. 

 

A Közgyűlés úgy határozott, hogy amennyiben a Társaság nyeri el a helyiségcsoport 2027. 

április 01. napjától kezdődő időszakra vonatkozó bérleti jogát, akkor hozzájárul a 

kompenzációs jogviszony folytatásához a teljes beruházás kompenzálhatósága érdekében. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:   2025. május 15. (bérlő értesítése) 

 

7. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a 19/2025. 

(II.27.) önkormányzati határozat 9. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

„Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy támogatja a 

MOHU MOL Hulladékgazdálkodási Zrt. által Kaposvár közigazgatási területén állami 

hulladékgazdálkodási közfeladat ellátása keretében a lakossági eredetű textil hulladék és 

ruhanemű hulladékok beleértve a használt ruházati cikkek és lábbelik visszagyűjtésének 

megszervezését az alábbi feltételekkel: 

- közfeladatellátásra tekintettel az önkormányzati tulajdonú ingatlanrészek használatát 

az Önkormányzat térítésmentesen biztosítja a Társaság részére; 

- a Társaság köteles gondoskodni a gyűjtőkonténer környezetének tisztántartásáról saját 

költségen; 

- a gyűjtés az alábbi 9 db helyszínen (helyszínenként 2 db gyűjtőedénnyel) szervezhető 

meg azzal, hogy a gyűjtőedények pontos elhelyezkedését, megjelenését a Társaság az 

ingatlan kezelőjével és a Főépítészi Irodával is köteles egyeztetni: 

Kanizsai utca- 48-as Ifjúság útja – Berzsenyi utca által határolt tömbbelső 

(5637/92 hrsz) 

Kinizsi lakótelep (5746/60 hrsz) 
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Léva köz (4879/1 hrsz) 

Szondy Gy. u. – Kinizsi lakótelep – Füredi utca által határolt tömbbelső (5447/10 

hrsz) 

Magyar Nobel-díjasok tere (9650/4 hrsz) közelében 

48-as Ifjúság útja -Honvéd u. – Arany J. utca- Kossuth L. u. által határolt 

tömbbelső (4340/19 hrsz) 

Zaranyi utca – Kaposvár Aréna parkolója (4340/14 hrsz) 

Festetics Karolina Központi Óvoda (13820/1 hrsz) 

Fésűs Éva Központi Óvoda Arany János Tagóvodája (4762 hrsz) 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. május 31.” 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. július 31. 

 

8. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a Kaposvári Nagypiac nyitvatartási 

idejét az alábbiak szerint határozza meg: 

 

nap nyitvatartás 

Hétfő Zárva 

Kedd 06:00 – 14:00 óra között 

Szerda 06:00 – 12:00 óra között 

Csütörtök 06:00 – 12:00 óra között 

Péntek 06:00 – 18:00 óra között 

Szombat 06:00 – 14:00 óra között 

Vasárnap Zárva 

 

A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a Kaposvári Nagypiac Kft.-vel megkötött bérleti 

szerződés mellékletének módosítására.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Kovács Sándor Kaposvári Nagypiac Kft ügyvezető igazgató 

 Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. május 15. 

 

9. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése felkéri a Kaposvári Nagypiac Kft 

ügyvezető igazgatóját, hogy a 2025. szeptember havi Közgyűlésre készítsen beszámolót a 

módosított nyitvatartási idővel kapcsolatos tapasztalatokról.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. szeptember 25. 
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-----9.) Előterjesztés a Kaposvári Sportiskola Nonprofit Korlátolt Felelősségű 

Társaság alapításáról----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 105   Száma: 25.04.24/9/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 10:10  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

32/2025. (IV. 24.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a Kaposvári 

Sportiskola Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság alapításáról szóló előterjesztést és az 

alábbi határozatokat hozta: 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy 

megalapítja a Kaposvári Sportiskola Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságot 

3.000.000 Ft jegyzett tőkével. 

A Közgyűlés a társaság alapításához szükséges 3.000.000 Ft pénzbeli betétet a 2025. 

évi költségvetési rendeletében szereplő felhalmozási célú általános tartalék terhére 

biztosítja. 

A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a Kaposvári Sportiskola Nonprofit 

Korlátolt Felelősségű Társaság alapításához szükséges, a jelen előterjesztés 

mellékleteként csatolt alapító okirat aláírására, illetve az alapító okirat esetlegesen 

szükségessé váló módosításainak átvezetésére utólagos beszámolási kötelezettséggel. 
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Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2025. június 30. 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a Kaposvári Sportiskola 

Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetőjének Pénzes Gáborné Czipó 

Gabriellát javasolja megbízni, megbízási jogviszonyban határozatlan időre.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2025. június 30. 

 

3. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése felkéri a Kaposvári 

Sportiskola Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetőjét, hogy a társaság 

bejegyzéséhez szükséges intézkedéseket tegye meg. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Pénzes Gáborné Czipó Gabriella ügyvezető igazgató 

Határidő:  2025. június 30. 

 

-----10.) Előterjesztés a 147/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat módosításáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 106   Száma: 25.04.24/10/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 10:11  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 93.75 83.33 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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33/2025. (IV. 24.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a 147/2024. (XI. 28.) 

önkormányzati határozat módosításáról szóló előterjesztést és a következő határozatot hozta: 

 

1.) Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a Kaposvári Sportiskola Nonprofit 

Kft. felügyelőbizottságába megválasztja Kárpáti Tímeát, Lomnici Attilát és Bodrogi 

Róbertnét 2025. december 31.-ig tartó határozott időtartamra. 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. június 30. 

 

2.) Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a 

147/2024.(XI.28.) önkormányzati határozat 1. pont pontját kiegészíti az alábbi D alponttal: 

„D) Kaposvári Sportiskola Nonprofit Kft. 

1. Pénzes Gáborné Czipó Gabriella” 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő: 2025. április 30. (módosítás átvezetése) 

 

3.) Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a 

147/2024.(XI.28.) önkormányzati határozat 2. pont pontját kiegészíti az alábbi F alponttal: 

„F) Kaposvári Sportiskola Nonprofit Kft. - 2025. december 31-ig 

1. Kárpáti Tímea 

2. Lomnici Attila 

3. Bodrogi Róbertné” 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő: 2025. április 30. (módosítás átvezetése) 

 

4.) Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a Kaposvári Hulladék 

Koordinációs Kft. felügyelőbizottságába dr. Reith Renáta helyett Tóthmárton Esztert 

javasolja megválasztani. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2025. április 30. 

 

5.) Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a 

147/2024.(XI.28.) önkormányzati határozat 3. pont H/ alpontjába az alábbiak lépnek: 

„H) Kaposvári Hulladék Koordinációs Kft. - 2025. december 31-ig 

1. dr. Szontágh Péter 

2. Kovács Szilvia 

3. Tóthmárton Eszter” 
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Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő:  2025. április 30. (módosítás átvezetése) 

 

 

 

-----11.) Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata TOP Plusz 

Városfejlesztési Programtervének (TVP) módosításáról----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy a jogszabályok megváltozása miatti 

változtatásokról szól az előterjesztés.  

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 107   Száma: 25.04.24/11/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 10:11  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

34/2025. (IV. 24.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a Kaposvár MJV TOP 

Plusz Városfejlesztési Programterv (TVP) módosításáról szóló előterjesztést, és úgy határozott, 

hogy: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata TOP Plusz Városfejlesztési Programterv 

2021-2027 (TVP) 3.0 verzióját a tájékoztatás alapján elfogadja. 
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2. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata TOP Plusz Városfejlesztési Programterv 

2021-2027 (TVP) 4.0 verzióját a tájékoztatás alapján elfogadja.  

3. felhatalmazza a Polgármestert az esetleges további módosítások átvezetésére, 

jóváhagyására utólagos beszámolási kötelezettséggel.  

 

Felelős:   Szita Károly Polgármester 

Közreműködik:  Komor Zoltán igazgató 

Határidő:   2025. december 31. 

 

-----12.) Előterjesztés a Rippl-Rónai Vármegyei Hatókörű Városi Múzeum alapító 

okiratának módosításáról----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy az előterjesztés arról szól, hogy a múzeum 

megkapja a töröcskei raktárakat.  

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 108   Száma: 25.04.24/12/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 10:12  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

35/2025. (IV. 24.) önkormányzati határozat: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a 

Rippl-Rónai Vármegyei Hatókörű Városi Múzeum 6/2025MO módosító okiratát az 

előterjesztés 1. melléklete szerint elfogadja. 
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Felelős:                 Szita Károly polgármester 

Közreműködik:    Erdei-Vigh Éva kulturális referens 

     Dr. Ábrahám Levente igazgató 

Határidő:              azonnal 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a 

Rippl-Rónai Vármegyei Hatókörű Városi Múzeum 6/2025AO alapító okiratát az 

előterjesztés 2. melléklete szerint elfogadja.  

  

Felelős:                 Szita Károly polgármester 

Közreműködik:    Erdei-Vigh Éva kulturális referens 

Határidő:              azonnal 

 

-----13.) Tájékoztató az önkormányzat és intézményei által 2024. évben benyújtott 

pályázatokról és azok eredményéről----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

Szita Károly polgármester 98%-os eredményességgel nyerték el a pályázatokat az 

intézmények.  

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el. ----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 109   Száma: 25.04.24/13/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 10:12  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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36/2025. (IV. 24.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta és jóváhagyta az 

önkormányzat és intézményei által 2024. évben benyújtott pályázatokról és azok eredményéről 

szóló tájékoztatót. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Komor Zoltán igazgató 

Határidő:   azonnal 

 

 

-----14.) Előterjesztés a Kaposvári Tankerületi Központ által fenntartott intézmények 

átszervezésének véleményezéséről----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el. ----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 110   Száma: 25.04.24/14/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 10:13  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

37/2025. (IV. 24.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a Kaposvári 

Tankerületi Központ által fenntartott intézmények átszervezésének véleményezéséről szóló 

előterjesztést és az alábbi határozatokat hozta: 

 

1. A Közgyűlés támogatja a Kaposvári Tankerületi Központ TK/139/KOZNEV/00044-5/2025 

iktatószámú felterjesztését, a Bárczi Gusztáv Óvoda, Általános Iskola, Szakiskola, 
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Készségfejlesztő Iskola, Fejlesztő Nevelés-Oktatást Végző Iskola, Kollégium, Egységes 

Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény óvodai intézményegységbe felvehető maximális 

létszám 32-ről 36 főre növelését.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő:               2025. április 25. (közlésre) 

 

2. A Közgyűlés támogatja a Kaposvári Tankerületi Központ TK/139/KOZNEV/00045-5/2025 

iktatószámú felterjesztését, a Bárczi Gusztáv Óvoda, Általános Iskola, Szakiskola, 

Készségfejlesztő Iskola, Fejlesztő Nevelés-Oktatást Végző Iskola, Kollégium, Egységes 

Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény fejlesztő nevelés-oktatás intézményegységbe 

felvehető maximális létszám 25-ről 30 főre növelését.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő:               2025. április 25. (közlésre) 

 

3. A Közgyűlés támogatja a Kaposvári Tankerületi Központ TK/139/KOZNEVO/00064-

5/2025 iktatószámú felterjesztését, a Kaposvári Zichy Mihály Iparművészeti 

Szakgimnázium, Technikum és Kollégium szakgimnáziumi nevelés-oktatásra felvehető SNI 

létszám 22-ről 40 főre növelését.   

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő:               2025. április 25. (közlésre) 

 

4. A Közgyűlés támogatja a Kaposvári Tankerületi Központ TK/139/KOZNEVO/00065-

5/2025 iktatószámú felterjesztését, a Kaposvári Zichy Mihály Iparművészeti 

Szakgimnázium, Technikum és Kollégium technikumi nevelés-oktatásra felvehető SNI 

létszám 6-ról 10 főre növelését.   

 

Felelős:               Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő:              2025. április 25. (közlésre) 

 

 

-----15.) Előterjesztés az önkormányzati fenntartásban működő óvodai hálózat 

átszervezéséről----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy régóta készülnek a 

gyerekek és a szülők érdekében történik az átalakítás. A nevelőtestületi közösségeket Gyüre 

Gabriella kolléganője végigjárta, és mindegyik támogatta.  

 

-----Kérdések----- 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő az óvodai dolgozók és a szülők véleménye miért nincs 

csatolva az előterjesztéshez. Mi a véleménye a két érintett óvodavezetőnek, hogy az igazgatói 
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megbízásuk visszavonásra kerül? Ezzel kapcsolatban tesz módosító indítványt. 5 évre kapták 

az igazgatói megbízatásukat, hol fognak dolgozni és mennyivel csökken a havi bérük?  

 

Szita Károly polgármester átadta a szót Szőllősiné Gyüre Gabriella köznevelési referensnek 

a kérdés megválaszolására. 

 

Szőllősiné Gyüre Gabriella köznevelési referens válaszában elmondta, hogy valóban nagyon 

hosszú előkészítő fázisa volt az óvodai struktúra átszervezésnek, sok variációt néztek meg. 

Tényleg száz százalékban támogatja a teljes alkalmazotti közösség, mert érzik azt, hogy ez a 

felgyorsult világ másfajta vezetési stílust kíván. Azért nincs bent az előterjesztésben a sok 

vélemény, mert legalább hatvan oldal, vagy sokkal több. Az előterjesztésben is bent van, hogy 

megtekinthető. A szülői vélemények és az alkalmazotti vélemények is ott vannak. A két 

óvodavezető, akiknek visszavonásra kerülne az igazgatói megbízása, tudomásul vették. Azt 

gondolja, hogy a vezetői szinten az ő vezetői tudásukra biztosan számítani fog majd az igazgató, 

aki megválasztásra kerül.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő az internet korában a vélemények is elfértek volna a 

honlapon. Azért lépték most meg ezt az átalakítást, mert nincs pénz, ezért van ez az összevonás. 

Az óvodavezetők bére az Ön bérének harmada, lehet spórolni bért. Módosító javaslattal él azért, 

mert a Közgyűlés önmaga felé tartozik azzal, hogy ha bizonyos óvodavezetőknek megadta, 

hogy a teljes öt éves ciklust kitöltsék, sőt meg is hosszabbította egy évig az átalakításig, akkor 

adják meg ezt a lehetőséget Bóla Máriának és Darázs Juditnak is. A módosító javaslatának a 

lényege, hogy 2027-ben és 2028-ban az óvodavezetők mandátumának lejártával olvasszák csak 

az óvodákat. Régóta zavarja az óvodák elnevezése, amikor mindent tagintézményeknek 

neveznek. A tag elnevezéseket nyugodtan elhagyhatják. Például a Kaposfüredi Óvoda Pumukli 

csoportjába jár egy gyerek és nem a Petőfi Óvoda Kaposfüredi Tagóvodájának Pumukli 

végtagcsoportjába. Azért legalább az elnevezésekben hagyják meg az identitást. Azért van 

elnevezve minden intézmény, hogy a szülő és a gyerek ahhoz kötődjön. Furcsa a tag elnevezés 

még az iskolában is. Ami az önkormányzat hatásköre ott meg tudják tenni. Az egyik módosító 

javaslata: hogy a két óvodavezető megbízásának lejártával épüljön be ebbe a központi óvodába. 

A másik, hogy ezeket az elnevezéseket hagyják meg teljes terjedelmében. Úgy hívják, hogy 

Kaposfüredi Óvoda.  

 

Kárpáti Tímea alpolgármester egyetért Borhi alpolgármester úrral, hogy hangulatkeltés 

történik. Már rég megtehette volna, hogy ezeket a véleményeket megismerje, nem most kellett 

volna számon kérni. Ez a közgyűlési napirendi pont elég régóta fent van már a honlapon. A két 

óvodavezető is megtette a véleményét, és higgye el, hogy ha ők ezzel nem értettek volna egyet, 

akkor meg fogja látni, hogy ők is egyetértettek vele. Az, hogy Csiga csoportba vagy milyen 

csoportba jár a gyerek, meg fogják jegyezni. Nem számít, hogy melyik óvodába, bölcsődébe, 

és majd felnőtt korába is fogja tudni nagyon jól. Lehet, hogy most azt gondolja, hogy rossz 

hatással van, de higgye el, hogy nem. Azok az óvodák, amelyik tartoznak központi óvodához, 

azok annak a módszerét veszik át, be kellett, hogy simuljon annak az óvodának a struktúrájába. 

Most visszakapják a szakmai önállóságukat. Ha valamelyik a sportra akar fókuszálni, akkor azt 

teszi és nem a néptáncra. Ez a struktúraváltás előnyére fog válni az óvodák működésének.  

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő nem véletlen, amikor polgármester úr kiszervezi a 

válaszadásokat, nem akar ebben konfrontálódni. Az időpontja nem indokolt ennek az 

átszervezésnek, hanem pénzügyi okai vannak, őszintén kell beszélni erről. Van egy kialakult 
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eljárási rend, ennek a számonkérése történt. Vannak anyagok, ezekhez hozzá tudnak férni, 

akkor tudnak felelősen döntést hozni. Kérte, hogy a módosító indítványait támogassák.  

 

Szita Károly polgármester megkérdezte a képviselőt, hogy vannak-e gyerekei. Neki van négy 

unokája és nagyszülőként tudja, hogy milyen struktúrában dolgoznak, tudja, hogy mi az a 

Katica csoport. Nem okozott a nagypapának sem kemény fejtörést, túl sok energiát 

megjegyezni. Ezt az tudja megérteni, aki járatja óvodába a gyermekét. Ez nagyon fontos emberi 

tapasztalat. Az új struktúra drágább, mint a mostani. Nem a pénz motiválta a döntést, hanem a 

gyermekek érdekében végzett hatékonyabb munkavégzés. Vártak arra, hogy hosszú 

évtizedeken keresztül gyermekeiket nevelő óvónők ezt a struktúrát lezárva, megadják számukra 

a lehetőséget egy új struktúra kiépítésére, mivel nyugdíjba mennek. A határozati javaslatok 

egyértelműen világosak, le vannak írva. A pályázati kiírás szövegszerű pontja is megvan. Nem 

árul el vele titkot, hogy Szőllősiné Gyüre Gabriella kolleganőjét fel fogja kérni, hogy pályázzon 

a helyre. Ő folytatta le az egyeztetéseket is. Kérte a képviselőket, hogy először a módosító 

indítványokról szavazzanak.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 111   Száma: 25.04.24/15/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 10:25  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő két óvodavezető megbízásának lejárta 

utáni óvodák bevonásával kapcsolatos módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 1 6.25 5.56 

Nem 13 81.25 72.22 

Tartózkodik 2 12.50 11.11 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 112   Száma: 25.04.24/15/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 10:25  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő tagóvoda elnevezéssel kapcsolatos 

módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott: 
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Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 1 6.25 5.56 

Nem 12 75.00 66.66 

Tartózkodik 3 18.75 16.67 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 113   Száma: 25.04.24/15/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 10:25  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

Tárgy: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 93.75 83.33 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

38/2025. (IV. 24.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta az önkormányzati 

fenntartásban működő óvodai hálózat átszervezéséről szóló előterjesztést és az alábbi 

határozatokat hozta: 

 

1. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata által 

fenntartott óvodákat 2025. augusztus 16. napjával beolvadással megvalósuló egyesítéssel 

átszervezi. Az átszervezést követően a Petőfi Sándor Központi Óvoda elnevezése 

Kaposvári Óvodai Központra változik, az eddig 5 önálló óvoda és 12 tagintézménye a 

Kaposvári Óvodai Központ jogutód óvoda tagintézményeiként működik tovább 

változatlan helyen és címen.  

Felelős:              Szita Károly  

Közreműködik:  dr. Gróf Regina irodavezető 

     Balogh Beáta igazgató 

Határidő:             2025. augusztus 16. 
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2. A Közgyűlés úgy határozott, hogy 2025. augusztus 15-i hatállyal az óvodahálózat 

átszervezése miatt a Kaposvári Nemzetőr Sori Központi Óvodában, a Kaposvári Rét 

Utcai Központi Óvodában, a Kaposvári Tar Csatár Központi Óvodában, a Kaposvári 

Fésűs Éva Központi Óvodában, a Kaposvári Festetics Karolina Központi Óvodában és a 

Kaposvári Petőfi Sándor Központi Óvodában 1-1 fő óvodapedagógus státuszt 

megszüntet. 

  
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető  

Balogh Beáta igazgató 
Határidő:  2025. augusztus 15.  

 

3. A Közgyűlés úgy határozott, hogy 2025. augusztus 16-i hatállyal a Kaposvári Óvodai 

Központban 1 fő óvodapedagógus (igazgatói megbízással) és további 2 fő 

óvodapedagógus (igazgató-helyettesi megbízással) álláshelyet létesít. 

 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető  

 Balogh Beáta igazgató 
Határidő:   2025. augusztus 16.  
 

4. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a két igazgatóhelyettes csoportban töltendő kötelező 

óraszáma heti 6 óra. 

Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető  

 Balogh Beáta igazgató 
Határidő:   2025. augusztus 16.  

 

5. A Közgyűlés úgy határozott, hogy 2025. augusztus 15-i hatállyal a Kaposvári Fésűs Éva 

Központi Óvoda igazgatójának Bóla Máriának, valamint a Kaposvári Tar Csatár 

Központi Óvoda igazgatójának Darázs Juditnak az igazgatói megbízását visszavonja.  

Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető  

 Balogh Beáta igazgató 
Határidő:   2025. augusztus 15.  

 

6. A Közgyűlés az óvodavezetői (magasabb vezetői) beosztás ellátására pályázatot hirdet az 

alábbi tartalommal: 

 

KAPOSVÁR MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATÁNAK 

KÖZGYŰLÉSE 

a pedagógusok új életpályájáról szóló 2023. évi LII. törvény (a továbbiakban: Púétv.) 

37.§ (1) bekezdése alapján 

 

pályázatot hirdet 

 
a 2025. augusztus 16. napjától működő Kaposvári Óvodai Központ  

óvodavezetői (igazgatói) beosztásának 

ellátására 
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A köznevelési foglalkoztatotti jogviszony időtartama: 

Határozatlan idejű köznevelési foglalkoztatotti jogviszony, új jogviszony létesítése esetén 3 

hónap próbaidő kikötése mellett, amennyiben a pedagógusok új életpályájáról szóló 2023. évi 

LII. törvény végrehajtásáról szóló 401/2023. (VIII. 30.) Korm. rendelet (a továbbiakban: 

Púétv.vhr.) 7.§ (1)-(2) bekezdésében foglalt, próbaidőt kizáró ok nem áll fenn.  

 

Igazgatói beosztás ellátására megbízást az kaphat, aki a munkáltatóval köznevelési 

foglalkoztatotti jogviszonyban áll, vagy a megbízással egyidejűleg köznevelési foglalkoztatotti 

jogviszonyba kinevezhető. 

 

Foglalkoztatás jellege: teljes munkaidő. 

 

A köznevelési foglalkoztatotti jogviszonyban álló által betöltendő munkakör: 

óvodapedagógus. 

 

Az igazgatói megbízás időtartama: Az igazgatói megbízás határozott időre szól, 2025. 

augusztus 16. napjától 2030. augusztus 15. napjáig.  

 

A munkavégzés helye: 

Kaposvári Óvodai Központ              7400 Kaposvár, Petőfi Sándor u. 20.

             

A beosztáshoz tartozó, illetve az igazgatói megbízással járó lényeges feladatok: 

A nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 69.§-ában és a Púétv. 75.§-ában 

meghatározottak, különösen: az intézmény igazgatója felel az intézmény szakszerű és törvényes 

működéséért, gazdálkodásáért és gyakorolja a munkáltatói jogot a munkatársak felett. 

 

Illetmény és juttatások: 

Az illetmény megállapítására és a juttatásokra a Púétv. és a Púétv.vhr., valamint az 

Önkormányzat 2025. évi költségvetéséről szóló 1/2025. évi (II.3.) önkormányzati rendelet 

rendelkezései az irányadók.  

                         

Pályázati feltételek: 

▪ büntetlen előélet, illetve annak igazolása, hogy a pályázó nem áll foglalkozástól eltiltás 

hatálya alatt és ellene a Púétv. 27.§ (1) bekezdés a) pontjában és 27.§ (2) bekezdésében 

foglalt bűncselekmények miatt büntetőeljárás nincs folyamatban és vele szemben a 27.§ 

(3) bekezdésében foglalt kizáró ok nem áll fenn,  

▪ cselekvőképesség; 

▪ óvodapedagógus felsőfokú iskolai szakképzettség; 

▪ a köznevelési igazgatóképzés teljesítése; 

▪ legalább négy év pedagógus-munkakörben, vagy tanóra, vagy foglalkozás megtartására 

vonatkozó óraadói megbízás ellátása során szerzett szakmai gyakorlat, 

▪ a nevelési-oktatási intézményben pedagógus-munkakörben fennálló, határozatlan időre, 

teljes munkaidőre szóló kinevezés vagy a megbízással egyidejűleg pedagógus-

munkakörben történő, határozatlan időre teljes munkaidőre szóló kinevezés. 

 

A pályázat részeként benyújtandó dokumentumok, iratok, igazolások: 

▪ szakmai önéletrajz; melyben a pályázó a köznevelési foglalkoztatotti jogviszonyban, 

illetve az azt megelőző közalkalmazotti jogviszonyban eltöltött időre is kitér,  

▪ az intézmény vezetésére, fejlesztésére vonatkozó, az igazgatói megbízás idejére 

szóló vezetési program; 
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▪ érvényes hatósági erkölcsi bizonyítvány; 

▪ a végzettséget, szakképzettséget, gyakorlatot igazoló okiratok másolata; 

▪ nyilatkozat arról, hogy a pályázó hozzájárul a pályázati anyagban foglalt személyes 

adatainak a pályázati eljárással összefüggésben szükséges kezeléséhez, 

továbbításához; 

▪ előzetes kötelezettségvállalás arra, hogy a pályázó az egyes vagyonnyilatkozat-tételi 

kötelezettségekről szóló 2007. évi CLII. törvény szerint vagyonnyilatkozatot tesz; 

▪ nyilatkozat arról, hogy a pályázó az igazgatói megbízásról szóló előterjesztés 

tárgyalását a Köznevelési, Tudományos és Kulturális Bizottság ülésén és a 

Közgyűlésen nyílt vagy zárt ülésen kívánja –e; 

▪ nyilatkozat arról, hogy a pályázó köznevelési foglalkoztatotti jogviszonyban áll-e, 

vagy a megbízással egyidejűleg köznevelési foglalkoztatotti jogviszonyba 

kinevezhető.  

 

A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt dr. Kocsis Georgina törvényességi 

referens nyújt, a +36 82 501-541 telefonszámon, óvodai szakmai kérdésekben a pályázók 

rendelkezésére áll Szőllősiné Gyüre Gabriella köznevelési referens a + 36 30 512-8749 

telefonszámon.  

 

A pályázatok benyújtásának módja: 

Személyesen vagy postai úton, az eredeti pályázati anyag Kaposvár Megyei Jogú Város 

Polgármestere részére történő eljuttatásával (7400 Kaposvár, Kossuth tér 1.) – a borítékon 

feltüntetve a „Kaposvári Óvodai Központ igazgatói pályázat” megjelölést. A pályázati anyagot 

csúszósín + nylonborítóval bekötve kell benyújtani. A pályázat második példányát az eredetivel 

megegyező tartalommal a torvenyesseg@kaposvar.hu email címre - Times New Roman 

betűtípus, 12-es betűméret, szimpla sorköz, margók 2,5 cm, sorkizárt, oldalakat számozva – is 

meg kell küldeni. 

 

A pályázat elbírálásának módja, rendje: 

A pályázati feltételeknek megfelelő pályázatot benyújtó pályázókat a Köznevelési, 

Tudományos és Kulturális Bizottság meghallgatja. Ezt követően dönt Kaposvár Megyei Jogú 

Város Önkormányzatának Közgyűlése a megbízásról. A pályázat kiírója fenntartja a jogot, 

hogy a pályázatot eredménytelennek nyilvánítsa. 

 

A pályázat benyújtásának határideje:      2025. május 27. 

 

A pályázati kiírás közzétételének helye, ideje:  

 

▪ kph.kaposvar.hu internetes honlapon:      2025. április 28. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő:        2025. április 28. (pályázat közzétételére 

 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő Ügyrendi a határozati javaslatban nem szerepel 

kötelezettségvállalás, mivel azt mondta Polgármester úr, hogy drágább lesz az átalakítás.  

 

Szita Károly polgármester szavaztak az előterjesztésről.  

mailto:torvenyesseg@kaposvar.hu
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-----16.) Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő javasolta, hogy már többedik alkalommal jön elő, hogy 

társadalmi szervezeteket, alapítványokat támogatnak. Határidő hosszabbítást kell hozni, mert a 

szükséges dokumentumokat nem csatolják. Javasolta, hogy a támogatás döntésének napját 

követő hatvan napon kerüljön sor az aláírásra. A társadalmi szervezetek csatoljanak be minden 

dokumentumot. Sérti a Közgyűlés méltóságát, hogy támogatásokat adnak és évekig azon 

szórakoznak, hogy át tudják-e venni a pénzt vagy sem. Van hatvan nap mindenre, amennyiben 

ez nem történik meg, akkor a támogatás visszavonásra kerül.  

 

dr. Csillag Gábor jegyző nem támogatta a módosító indítványt.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 114   Száma: 25.04.24/16/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 10:27  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő módosító indítványáról az alábbiak 

szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 4 25.00 22.22 

Nem 12 75.00 66.67 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 115   Száma: 25.04.24/16/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 10:27  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

39/2025. (IV. 24.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a lejárt határidejű 

közgyűlési határozatokról szóló előterjesztést, és a következő határozatokat hozta: 

 

1) Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a 

46/2024. (IV. 18.) önkormányzati határozat 1. pont a) alpontjának határidejét 2025. 

június 30-ra módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:  2025. június 30. 

 

2) Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a 

56/2024. (IV. 18.) önkormányzati határozat 1. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 

„1. A Polgármesteri Keret terhére  

 

- Árva László Egészségügyi Gázmester Emlékére Alapítvány részére 100.000 Ft 

(működési költségekre.)” 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

    dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő: 2025. május 15. 

 

3) Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a 

79/2024. (VI. 27.) önkormányzati határozat 2. pont a) alpontjának határidejét 2025. 

június 30-ra módosítja. 
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 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:  2025. június 30. 

 

4) Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a 

139/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat 1. pontjának határidejét 2026. március 31-

re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2026. március 31. 

 

5) Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a 

149/2024. (XI. 28.) önkormányzati határozat 2. pontja „III. fejezetének 3. pontja” 

szövegrészét „VI. fejezetének 3. pontja” szövegrészre, és 3. pontja „közbeszerzésekre” 

szövegrészét „beszerzésekre” szövegrészre módosítja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Komor Zoltán igazgató 

    dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő:  2025. május 15. 

 

6) Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése úgy határozott, hogy a 

20/2025. (II. 27.) önkormányzati határozat 1. pontjának határidejét 2025. június 30-ra 

módosítja. 

 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2025. június 30. 

 

7) Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése tudomásul vette a 

polgármester 2025. évi szabadságának ütemezésére adott tájékoztatatást. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 Határidő:  folyamatos 

 

 

-----17.) Előterjesztés a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola magasabb vezetői 

beosztásának ellátására vonatkozó pályázati kiírásáról----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 

 

#: 116   Száma: 25.04.24/17/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 10:28  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

40/2025. (IV. 24.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a Kaposvári 

Sportközpont és Sportiskola magasabb vezetői beosztásának ellátására vonatkozó pályázati 

kiírásáról szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 

 

A Közgyűlés a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola igazgatói -magasabb vezetői–

beosztásának ellátására vonatkozó pályázatot az alábbi tartalommal hirdeti meg: 

 

 

KAPOSVÁR MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZAT KÖZGYŰLÉSE 

pályázatot hirdet 

 

a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola 

igazgatói – magasabb vezetői – beosztásának  

ellátására 

A közalkalmazotti jogviszony időtartama: 

Határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony, új jogviszony létesítése esetén próbaidő 

kikötése mellett. A magasabb vezető beosztás ellátására megbízást az kaphat, aki a 

munkáltatóval közalkalmazotti jogviszonyban áll, vagy a megbízással egyidejűleg 

közalkalmazotti munkakörbe kinevezhető. 

 

Foglalkoztatás jellege: teljes munkaidő. 

 

A közalkalmazott által betöltendő munkakör: sportmunkatárs 

 

A magasabb vezetői megbízás időtartama: A magasabb vezetői megbízás határozott időre 

szól, 2025. október 1. napjától 2030. szeptember 30. napjáig. 
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A munkavégzés helye: 

Kaposvári Sportközpont és Sportiskola – 7400, Kaposvár, Arany J. u. 97. 

 

A munkakörbe tartozó és a vezetői megbízással járó lényeges feladatok: 

Az intézmény törvényes működtetése, munkáltatói, vezetői, szakmai, gazdálkodási és alapító 

okirat szerinti feladatok ellátása. A gazdálkodással kapcsolatos feladatait az államháztartási 

törvény tartalmazza. Az intézmény vezetője felel az intézmény szakszerű és törvényes 

működéséért, gazdálkodásáért és gyakorolja a munkáltatói jogot a munkatársak felett. 

Meghatározza és irányítja a Sportiskola szakmai munkáját. Felügyeli és irányítja a Sportiskola 

szakosztályaiban sportoló gyermekek edzés- és versenyrendszerét, közreműködik edzőtáborok, 

nyári napközik, diák szabadidős sportesemények szervezésében, lebonyolításában.  

 

Illetmény és juttatások: 

Az illetmény megállapítására és a juttatásokra a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi 

XXXIII. törvény és a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvénynek a 

testnevelés és a sport területén történő végrehajtásáról szóló 325/2008. (XII. 29.) Korm. 

rendelet, valamint az Önkormányzat 2025. évi költségvetéséről szóló 1/2025. évi (II.3.) 

önkormányzati rendelet rendelkezései irányadóak.  

 

Pályázati feltételek: 

 

1. szakirányú felsőfokú iskolai végzettség; 

2. fennálló vagy a megbízással egyidejűleg sportmunkatárs munkakörben létesített, teljes 

munkaidőre szóló közalkalmazotti jogviszony (a magasabb vezetői beosztás ellátására 

megbízást az kaphat, aki a munkáltatóval közalkalmazotti jogviszonyban áll vagy a 

megbízással egyidejűleg közalkalmazotti munkakörbe kinevezhető); 

3. előzetes kötelezettségvállalás arra, hogy a pályázó az egyes vagyonnyilatkozat-tételi 

kötelezettségekről szóló 2007. évi CLII. törvény szerint a magasabb vezetői feladatok 

ellátására történő megbízás esetén vagyonnyilatkozatot tesz; 

4. büntetlen előélet, illetve annak igazolása, hogy a pályázó nem áll állam elleni 

bűncselekmény, igazságszolgáltatás elleni bűncselekmény, korrupciós bűncselekmény 

vagy közélet tisztasága, valamint a nemzetközi közélet tisztasága elleni bűncselekmény, 

hivatali bűncselekmény, illetve közbizalom elleni bűncselekmény miatt indult 

büntetőeljárás hatálya alatt. 

 

A pályázat részeként benyújtandó dokumentumok, iratok, igazolások: 

▪ szakmai önéletrajz, 

▪ az intézmény vezetésére, fejlesztésére vonatkozó, a magasabb vezetői megbízás 

idejére szóló vezetési program, 

▪ érvényes hatósági erkölcsi bizonyítvány, 

▪ végzettséget, esetleges szakmai gyakorlatot igazoló okiratok másolata, 

▪ nyilatkozat arról, hogy a pályázó közalkalmazotti jogviszonyban áll vagy a 

megbízással egyidejűleg közalkalmazotti munkakörbe kinevezhető, és a megbízása 

esetén vagyonnyilatkozatot tesz, 

▪ nyilatkozat arról, hogy a pályázó hozzájárul a pályázati anyagban foglalt személyes 

adatainak a pályázati eljárással összefüggésben szükséges kezeléséhez, 

továbbításához, 

▪ nyilatkozat arról, hogy a pályázó a személyével kapcsolatos döntéssel összefüggő 

testületi üléseken (Közgyűlés, Ifjúsági és Sport Bizottság) kívánja -e zárt ülés 

tartását. 
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A pályázat benyújtásának határideje: 

2025. május 28.  

 

A pályázat iránt érdeklődők részére a pályázatok elkészítésével kapcsolatban tájékoztatást dr. 

Kocsis Georgina törvényességi referens nyújt a (82) 501-541-es telefonszámon. Az intézmény 

megismerésével kapcsolatban a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság részéről Pintér 

Andrea gazdasági vezető áll a pályázók rendelkezésére (82) 410-582-es telefonszámon. 

 

A pályázatok benyújtásának módja: 

A pályázatokat postai úton kell benyújtani, az eredeti pályázati anyag Kaposvár Megyei Jogú 

Város Polgármestere részére történő megküldésével (7400 Kaposvár, Kossuth tér 1.) – a 

borítékon feltüntetve a „Kaposvári Sportközpont és Sportiskola vezetői pályázat” megjelölést. 

A pályázatot Times New Roman betűtípus, 12-es betűméret, szimpla sorköz, margók 2,5 cm, 

sorkizárt, oldalakat számozva, csúszósín + nylonborítóval bekötve kell benyújtani. 

A pályázat második példányát az eredetivel megegyező tartalommal elektronikus úton a 

torvenyesseg@kaposvar.hu email címre is meg kell küldeni. 

 

 

A pályázat elbírálásának módja, rendje: 

A pályázati feltételeknek megfelelő pályázókat Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat 

Közgyűlésének Ifjúsági és Sport Bizottsága hallgatja meg 2025. június 17. napi munkaterv 

szerinti ülésén. Ezt követően dönt Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése 

2025. június 26-i munkaterv szerinti ülésén a megbízásról. A pályázat kiírója fenntartja a jogot, 

hogy a pályázatot eredménytelennek nyilvánítsa. 

 

A pályázat elbírálásának határideje:  2025. június 26. 

 

A „Közszolgállás” publikálási időpontja:  2025. április 29. 

 

A pályázati kiírás közzétételének további helye, ideje:  

▪ kph.kaposvar.hu internetes oldal - 2025. április 29-től 2025. május 28-ig 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  dr. Gróf Regina irodavezető  

Határidő:   2025. április 29. (pályázat megjelentetése) 

 

-----18.) Tájékoztató a 2024. évi közbeszerzésekről----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.---- 

 

-----Hozzászólások----- 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő módosító indítványt nyújtott be arról, hogy a kaposfüredi 

kerékpárút közbeszerzési pályázati kiírását a Közgyűlés rendelje el.  

 

Szita Károly polgármester ez az előterjesztés nem erről szól. Nem szavaztatja meg a módosító 

indítványt.  

mailto:torvenyesseg@kaposvar.hu
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Szavazás eredménye 

 

#: 117   Száma: 25.04.24/18/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 10:29  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 93.75 83.33 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

41/2025. (IV. 24.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a 2024. évben lefolytatott 

közbeszerzésekről szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 

 

 

-----19.) Tájékoztató a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a településrészi 

önkormányzatok átruházott hatáskörben hozott döntéseiről (2025. I. negyedév)----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 118   Száma: 25.04.24/19/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 10:30  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
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Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 93.75 83.33 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

42/2025. (IV. 24.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a polgármester, a jegyző, a 

bizottságok és a településrészi önkormányzatok 2025. I. negyedévben átruházott hatáskörben 

hozott döntéseiről szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 

 

Szita Károly polgármester azért kérte a Jegyzőt, hogy módosítsák az SZMSZ-t, hogy minden 

oda nem illő módosító javaslatról ne kelljen dönteni. 

 

-----20.) Tájékoztató a 2025. évi költségvetés I.-II. havi teljesítéséről és az önkormányzati 

hátralékok alakulásáról----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 119   Száma: 25.04.24/20/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 10:30  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 93.75 83.33 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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43/2025. (IV. 24.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta és tudomásul vette a 

2025. évi I-II. havi teljesítéséről, illetve az önkormányzati hátralékok alakulásáról szóló 

tájékoztatót. 

 

 

-----21.) Előterjesztés a Kaposvári Turisztikai Marketing Nonprofit Kft. részére 

nyújtandó tagi kölcsönről----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

Szita Károly polgármester tájékoztatta a képviselőket, hogy valóban kölcsönről van szó. A 

támogatásból fogják levonni majd az összeget.  

 

-----Kérdések----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő az Mötv. 32.§(2) b. pontja alapján tette fel kérdéseit. 

Mennyit fizetett ki az itt élők pénzéből a Kft. részére a mai napig az Önkormányzat? A tízmillió 

forintos mostani kölcsön valójában az ügyvezető bérére kell-e? Milyen plusz forrást szerzett a 

három év alatt a cég, mit valósított meg, tartja e a szavát Polgármester úr, ha három év alatt 

nem produkál a cég, akkor megszünteti? Miért nem veszi komolyan az Alpolgármester úr FEB 

jelentését? Ki a felelős a több tízmilliós eredmény nélküli pénzköltésért?  

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy minden kérdésére a válasza, hogy mindent 

komolyan kell venni. Amit feladatként azt is komolyan kell venni. A tagi kölcsönben benne van 

a vezető bére is és a napi működés is.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő a Közgyűlés tisztánlátása érdekében három év alatt 

három ügyvezetőt ajánlott. Egyiknél sem írt ki pályázatot, a szakirányú végzettségről nem 

tudtak meggyőződni. Az ügyvezető megbízási díja a jelentés alapján 8,3 millió forint, az átlag 

691 ezer forint díjazást jelent. A cégnek 28 milliós vesztesége volt, a jegyzett tőkéjét felélte. 

Idézett a jelentésből. Bevételt csak a Tourinform Iroda bevétele hoz. Érdemi tevékenységet nem 

végzett a három év alatt a Kft. Mi szükség van a Kft-re? Két tag is kilépett, talán nem véletlen.  

 

Borhi Zsombor alpolgármester fenntartja az előző hozzászólásánál mondottakat, hogy 

képviselő úrnak akkor jó, ha a városnak rossz. Az új ügyvezetője a cégnek nagyon nagy 

lendülettel vetette bele magát a munkába és új megrendeléseket is szerzett. Bízik abban, hogy 

az elkövetkezendő években jelentős eredményeket fog tudni produkálni. Nemcsak abban, hogy 

Kaposvárra több turista fog érkezni, hanem, hogy felkerül a térképre a város. Megemlítette, 

hogy Kováts Imre volt képviselő úr meg is rótta érte, hogy mindig dicséri. Ő bejárt közgyűlések 

között is a hivatalba, tájékozódott, majd az alapján mondta el a véleményét, függetlenül attól, 

hogy egyetértettek vele vagy sem. Nem szervezett a nyilvánosság előtt traccspartit.  
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Pintér Attila képviselő abban egyetért, hogy az utóbbi időszakban számos elképzelés és 

törekvés volt arra, hogy fejlesszék a város turizmusát. Ennek egy része sikerült, másik része 

nem. Ha ezt az oldalát nézi, akkor képviselőtársa szkepszise megalapozottnak tűnik, mert 

valóban nem sok mindenben léptek előre. A Marketing és Turisztikai Bizottság kérte az 

ügyvezetőt, hogy számoljon be arról, hogy milyen tervei, elképzelései vannak, hogy életképessé 

tegye ezt a céget és a kaposvári turizmust. Kíváncsian várják a beszámolót. Ha meg tudja 

alapozni egy ilyen cég létjogosultságát, akkor támogassák, ha nem, akkor ne tegyék. Bízik 

benne, hogy érdemben tudnak előre lépni.  

 

Szita Károly polgármester örült a bizottság döntésének, kíváncsian várja a javaslatokat.  

 

Erdélyi Ákos tanácsnok ő is Pintér Attila képviselő információját szerette volna elmondani, 

hogy az ügyvezető beszámol.  

 

Dr. Nadrai Norbert József képviselő alpolgármester úr új információi alapján kérte felsorolni 

azokat az új forrásokat, amiket az új ügyvezető szerzett. Eddig csak azt hallgatták, hogy felkerül 

a térképre a város, a tízmilliós tanulmányban is ez szerepelt. Ez a koncepció már lejárt, voltak 

benne vadhajtások, nem csak ő nem támogatta ezt az anyagot. Nem támogatta a javaslatot.  

 

Szita Károly polgármester tavaly elérték azt, hogy a vendégéjszakák száma elérte a covid 

előtti időszakot. Ne sértegesse azokat az embereket, akik ebből élnek. Szerencsére több tízezer 

vendégéjszakája van a városnak úgy, hogy nincs turisztikai attrakciója. Támogassa inkább a 

törekvéseket, hogy tudjanak építeni egy szállodát.   

 

Szavazás eredménye 

 

#: 120   Száma: 25.04.24/21/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 10:39  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 93.75 83.33 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

44/2025. (IV. 24.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a Kaposvári 

Turisztikai Marketing Nonprofit Kft. részére nyújtandó tagi kölcsönről szóló előterjesztést 

és az alábbi határozatot hozta: 
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Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a Kaposvári Turisztikai 

Marketing Nonprofit Kft. részére tagi kölcsönt nyújt 10 millió Ft összegben, kamatfizetési 

kötelezettség nélkül, maximum egy éves futamidőre. Tekintettel arra, hogy az 

Önkormányzat a kölcsön után járó kamatot elengedi, csekély összegű támogatást nyújt a 

gazdasági társaságnak a kölcsönszerződés megkötésével egyidejűleg. A Közgyűlés 

felhatalmazza a Polgármestert a taggyűlési döntést követően a kölcsönszerződés, valamint a 

csekély összegű (de minimis) támogatási szerződés aláírására. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2025. május 15. 

 

 

-----22.) Előterjesztés alapítványi támogatásokról----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 121   Száma: 25.04.24/22/0/A/KT 

Ideje: 2025 április 24 10:40  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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45/2025. (IV. 24.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése hozzájárul az alábbi alapítványi 

támogatásokhoz: 

 

1. A Polgármesteri Keret terhére 

 

- Árva László Egészségügyi Gázmester Emlékére Alapítvány részére  150.000,-Ft 

(működési költségekre.) 

 

2. Általános Működési Tartalék Keret terhére 

 

- Munkácsy Gimnáziumért Alapítvány részére     600.000,-Ft 

(Hideg-Szikszai Ádám autóversenyző versenyeken való részvételének költségeire.) 

 

3. Egészségügyi és Szociális Támogatási Keret terhére 

 

- Kaposvári Fogyatékos Fiatalok Teljes Életért Alapítvány részére  50.000,-Ft 

       („Színezd újra - Fonal forgatag” környezetbarát, egészségfejlesztő és nevelő 

utcarendezvény költségeire.) 

 

4. Oktatási és Kulturális Támogatási Keret terhére 

 

- Muzsikál Kaposvár Kulturális Alapítvány részére    30.000,-Ft 

(Külső winchester vásárlásához.) 

 

- Mikrokozmosz Művészeti Alapítvány részére    50.000,-Ft 

(Az egyesület 2025. évi programjainak költségeihez.) 

 

5. A Toponári Településrészi Önkormányzat Részönkormányzati Kerete terhére 

 

- „Toponári Nebulókért” Oktatásfejlesztő és Környezetvédő Alapítvány részére 

(„DRÁ-MANÓK” Művészeti Csoport részére működési költségek fedezésére.) 

           

 70.000,-Ft 

 

- „Toponári Nebulókért” Oktatásfejlesztő és Környezetvédő Alapítvány részére 

(a toponári tagiskola részére szakmai anyagok vásárlására.)    

           

 200.000,-Ft 

 

- „GYERMEKMOSOLY” Alapítvány részére    150.000,-Ft 

(Gyermekjátékok vásárlására.) 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2025. szeptember 30. 

 

 

 



62 
 

-----23.) Interpellációk----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Különálló interpelláció: 1----- 

 

Erdélyi Ákos tanácsnok „a kóborkutyák kapcsán egyre több megkeresés érkezik hozzám, a 

helyi lakosoktól, amiben arról számolnak be, hogy gazdátlan ebek szaladgálnak a város 

peremvidékein. Az állatok gyakran az úttest közepén közlekednek így ők és az arra közlekedő 

autósok is egyaránt balesetveszélyes helyzetbe kerülhetnek. Továbbá a tapasztalatok szerint 

van, hogy széthordják a szemetet vagy esetenként agresszíven lépnek fel a feléjük közeledő 

emberekkel szemben. Elfogadhatatlan, hogy törvényszegő deviáns személyek veszélyeztetik a 

tisztességes embereket a felelőtlen állattartásukkal!  

Mindezek ellenére fontos megemlítenem, hogy a Kutyatár csapata hatalmas erőkkel dolgozik 

azon, hogy begyűjtse és ellássa az ilyen helyzetbe került kutyákat. Az ő munkájuknak 

köszönhetően számos eb kerül ellátásra és új gazdához, ám elengedhetetlen, hogy az 

önkormányzat segítsen a probléma gyökerének megoldásában.  

A magyar jog szerint a jegyző – mint helyi önkormányzati szerv – állattartási tilalmat szabhat 

ki, ha valaki visszaélésszerűen bánik állattal, vagy azok elhagyásával kóborlást okoz. Fontos 

bennük tudatosítani, hogy a szabályok rájuk is vonatkoznak! Az állattartásra alkalmatlan 

személyek szankcionálása elkerülhetetlen, hogy megálljt parancsoljunk a kóborkutyák véget 

nem érő megjelenésének.  

Emiatt is szeretném megkérdezni a Tisztelt Jegyző urat, hogy a 2024. évben hányszor 

alkalmazott állattartási tilalmat? Továbbá milyen egyéb megoldási javaslatai vannak a 

városvezetésnek erre a problémára? Szükség van a jogszabályok szigorúbb alkalmazására, a 

felelőtlen gazdák elszámoltatására. A rendőrséget, a közterület-felügyeletet, a hatósági 

állatorvost, bevonva razziákat kell tartani állattartási hiányosságok után kutatva az érintett 

városrészeken!” 

 

Dr. Csillag Gábor jegyző válaszában elmondta, hogy az állattartási tilalmat az állatok 

védelméről szóló 1998. évi XXVIII. törvény szabályozza az alábbiak szerint: „Ha a 

kedvtelésből tartott állat tartója az  állatok védelmére vonatkozó jogszabályok vagy hatósági 

határozat rendelkezésének szándékos vagy ismételt megsértésével állatának maradandó 

egészségkárosodását vagy elpusztulását okozza, és a kedvtelésből tartott vagy a jövőben 

tartandó állat jóléte állatvédelmi bírság kiszabásával és az állatvédelmi képzésen való 

részvételre kötelezéssel sem biztosítható, az állatvédelmi hatóság az állattartót állat 

kedvtelésből való tartásától a jogsértés súlyától függően 2-8 évre eltilthatja.” Kaposváron az 

elmúlt 10 évben nem érkezett olyan bejelentés, amelynek tényállása alapján az eltiltás 

alkalmazható lett volna. Ha a kóbor kutya gazdája kideríthető, akkor első alkalommal 

figyelmezetésben, második alkalommal bírságban részesül. 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

Szita Károly polgármester ha valaki úgy tartja az állatot, hogy azt kínozza és felelőtlen, akkor 

megteszik a feljelentést és büntessék meg.  

 

Erdélyi Ákos tanácsnok elfogadta a választ. 
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-----Különálló interpelláció: 2----- 

 

Herczeg Attila tanácsnok „mindenekelőtt megköszönöm támogatását a Töröcskére vezető 

bekötő út felújítását érintően. Nagyon nagy segítség az ott élőknek és egy több éve húzódó 

probléma oldódott ezzel meg, amit még az előttem regnáló önkormányzati képviselő asszony 

is kezdeményezett.  

Most azonban a választókerületem egy másik területéről van szó, ahol egy szintén régi 

probléma megoldásában kérem Tisztelt Polgármester úr támogatását. A Töröcskei 

horgásztóhoz vezető Gesztenye utca burkolatáról lenne szó. Hiába a tavasszal és ősszel 

elvégzett lokális burkolat javítása, az út állapota évről évre rosszabb és körzetbejárásaim 

alkalmával az ott lakók rendszeresen jelzik felém ezt a problémát. Maga az utca meglehetősen 

hosszú, és bár külterületen húzódik, szinte teljes hosszában életvitelszerűen laknak az 

ingatlanokban. Az utca nagy forgalmat bonyolít le egyrészt a lakók miatt, másrészt a horgásztó 

látogatottsága okán. Mindemellett még egy Zselici túraútvonal részét is képezi.  

Kérdezném Polgármester urat, hogy a Gesztenye utca burkolatának teljes egészében történő 

helyreállítására van-e a közeljövőben lehetőség? Megjegyezném, hogy mivel nagyon hosszú az 

utca, már az is nagy segítség lenne az ott élők részére, ha az utat akár több ütemben felújítaná 

a város.” 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy a Gesztenye utca felújítása nyáron elkészült. 

Ebben az évben is nyolcszáz millió forint az utak felújítására fordítandó összeg. Ezen összeg 

keretén belül van egy jelentős összeg, ami a zártkerti utak karbantartására vonatkozik. Tavaly 

már lokálisan javították a Gesztenye utcát. A műszaki bizottság döntött az idei útfelújításokról, 

köztük van a Gesztenye utca is. Május közepére beérkeznek a pályázatok, azt követően bíráló 

bizottság eredményt hirdet és megkötik a szerződés, hogy a nyár folyamán elkészüljenek a 

munkák.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

Herczeg Attila tanácsnok elfogadta a választ és továbbítja a lakók felé.  

 

 

-----Különálló interpelláció: 3----- 

 

Bedő Kornél tanácsnok „a novemberi közgyűlésen interpelláltam a Dési Huber István utca 

felújításával kapcsolatban. A lakókkal együtt örömmel tapasztaltam, hogy a kivitelezés 

elkezdődött és a kivitelező dolgozókkal kapcsolatban csak pozitív visszajelzést kaptam. Az 

előző közgyűlésen továbbítottam a lakók kérését Polgármester úrnak a Damjanich és a Tallián 

Gy. utca kereszteződésébe kért gyalogátkelőhellyel kapcsolatban. Örömmel tapasztaltam, hogy 

a kivitelezési munkálatok már el is kezdődtek és hamarosan befejeződnek. Köszönöm a lakók 

és az arra közlekedők nevében. Öt évvel ezelőtt újult meg a választókörzetemben található a 

Takáts Gyula tér, ahol a névadó költő, műfordító és tanár előtt szoborral tisztelgett a város. A 

téren található egy régebbi elavult játszótér. A környéken sok gyermekes fiatal él és 

érdeklődnék, hogy lenne e lehetőség a felújítására, esetleg az eszközök kicserélésére?” 

 

 

Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy a gyalogátkelőhely két éves előkészítő 

munka után készül el, mert nem csak csíkok felfestéséről van szó. A Dési H. utcára megkötötték 

a közel százmillió forintos kiviteli szerződést, amelyben az út és a járda, és egy játszótér is 

elkészül.. A Takáts Gyula térrel kapcsolatban elmondta, hogy a régi játszóeszközöket 
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lecserélik. Balogh Beáta igazgatót kérte, hogy nézzen utána ténylegesen mennyi játszótér van 

a városban. Július vége ennek a határideje.  
 
 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

 

Bedő Kornél tanácsnok elfogadta a választ és továbbítja a lakók felé.  

 

 

Szita Károly polgármester bezárta a nyílt ülést és zárt ülést rendelt el.   

 

 

K. m. f. 

 

 

 

    Szita Károly                                                                       dr. Csillag Gábor 

       polgármester                                                                                 jegyző 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


